

អាងទឹកដែលបែក



ចូរ យើងអធិស្ឋាន។ ព្រះអម្ចាស់ អើយឥឡូវយើងជឿ។ យើង ជឿលើព្រះរាជ បុត្រា របស់ព្រះជាម្ចាស់ ហើយតាមរយៈ ព្រះអង្គយើងបានទទួលនូវជីវិត អស់កល្ប។ ឥឡូវ យើងបានជួបជុំគ្នាម្តងទៀតនូវរសៀលនេះ ឬពេលល្ងាចនេះ សម្រាប់ កម្មវិធី ថ្វាយបង្គំមួយទៀត ទុកចិត្តព្រះអង្គសម្រាប់ព្រះរាជសាវ និងនូវអ្វី ដែលព្រះអង្គនឹង មានបន្ទូលមកកាន់ពួកយើងនៅយប់នេះ។ យើងជឿលើព្រះអង្គ ហើយយើងទន្ទឹង រង់ចាំព្រះអង្គ។ ហើយព្រះអង្គមានបន្ទូលថា“តែអស់អ្នកណា ដែលសង្ឃឹមដល់ព្រះ យេហូវ៉ាវិញ នោះនឹងមានកំឡាំងចំរើនជានិច្ច គេនឹងហើរ ឡើងទៅលើ ដោយស្លាប ដូចជាតន្រ្តី។” ហើយ យើងអធិស្ឋាន ព្រះជាម្ចាស់នឹង ប្រទានឱ្យយើងនូវអំណាច ដើម្បីយកឈ្នះនៅយប់នេះ ក្នុងខណៈពេលដែលយើង រង់ចាំលើព្រះអង្គ។

2 យើង អរព្រះគុណព្រះអង្គសម្រាប់បងប្អូនទាំងនេះ ហើយពួកគេមានតម្លៃ ណាស់ សម្រាប់ព្រះអង្គ ហើយក៏មានតម្លៃសម្រាប់ទូលបង្គំដែរ។ ព្រះវរបិតា អើយទូលបង្គំ សូមអរព្រះគុណព្រះអង្គសម្រាប់កិច្ចការនេះ។ ពួកគេ ជាត្បូងដ៏ មានតម្លៃសម្រាប់ ព្រះអង្គ។ ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋាននៅយប់ នេះដែលព្រះអង្គ នឹងបើកសម្តែងអង្គ ទ្រង់ នៅក្នុងរបៀបផ្សេងៗទៅកាន់ពួកគេទៅតាមអ្វីដែល ពួកគេត្រូវការ។ ប្រសិនជា មានអ្នកណាមានជម្ងឺនៅទីនេះសូមឱ្យពួកគេបាន ជាសះស្បើយ។ប្រសិនជានៅក្នុង គំនិតរបស់ពួកគេមានមន្ទិលសង្ស័យ សូម ព្រះអង្គបើកសម្តែងឱ្យ បានឃើញច្បាស់ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ហើយសូមគ្រាន់តែ ប្រទាននូវព្រះវត្តមាននិងការប្រទានពរ របស់ ព្រះអង្គពីព្រោះយើងពិតជាត្រូវការ។ ព្រះអង្គគឺល្មមគ្រប់គ្រាន់ ហើយសម្រាប់ ទូល បង្គំទាំងអស់គ្នា។ហើយបើគ្មាន ព្រះអង្គទេនោះយើងមិនអាចនឹងធ្វើអ្វីបាន ឡើយ។

3 យើងអធិស្ឋានសូមឱ្យព្រះអង្គទទួលនូវការអរព្រះគុណសម្រាប់ គ្រប់យ៉ាង ដែល ព្រះអង្គបានធ្វើ។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ យើងរង់ ចាំសម្រាប់ ការ ប្រទានពរ របស់ព្រះអង្គ។ អាម៉ែន។

សូមអ្នកទាំងអស់គ្នាអង្គុយចុះ។

4 ហើយនៅយប់ថ្ងៃអាទិត្យនេះ—ហាក់បីដូចជា ត្រជាក់ជាងកាលពីយប់ថ្ងៃអាទិត្យមុន។ យើងសូមថ្លែងអំណរគុណចំពោះបងប្អូនដែលបានធ្វើការយ៉ាងស្មោះ ត្រង់ដើម្បីមាន អ្វីទាំងអស់នេះឡើង។ ខ្ញុំស្គាល់ពួកគាត់ប្រហែលជាពីរបីនាក់ដែរ។ បងប្រុស ម៉ែ អ៊ីប្រ្លែន ដែលខ្ញុំបានឃើញនៅខាងក្រោយនោះ ហើយ... បងប្រុស ម៉ែ និង បងប្រុស សោធរមែន បងប្រុស(ខ្ញុំជឿជាក់) រីយ៉ូប៊ីសុន និង បងប្រុសវ៉ូដ ហើយនឹងពួកគាត់ទាំងអស់គ្នាពួកគាត់បានមកដល់ទីនេះទាំងបែកញើសព្យាយាម គ្រប់សព្វដើម្បីឱ្យពួកយើងអាចស្តាប់រាជសារឥឡូវនេះឬសម្រាប់ថ្ងៃនេះ។ ដូច្នោះហើយយើង សូម អំណរគុណដល់ពួកគាត់។

5 ឥឡូវ សម្រាប់ព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យសប្តាហ៍ក្រោយ បើជាបំណងព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ខ្ញុំចង់មានកម្មវិធីប្រោសឱ្យជា ការធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ។ ព្រមទាំង យើងនឹងរៀបចំសម្រាប់កម្មវិធី ប្រោសឱ្យជាបើជាបំណងព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះជាម្ចាស់។

6 ខ្ញុំបានកត់សម្គាល់ថា កាលពីព្រឹកមិញនេះ មានក្រុមមនុស្សមួយក្រុមនៅទីនេះ។ ខ្ញុំបានអធិស្ឋានឱ្យពួកគេ។ ហើយខ្ញុំ ខណៈពេលដែលអ្នករាល់គ្នាកំពុងតែអធិស្ឋាន និង ច្រៀង ខ្ញុំបានអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ ហើយយប់នេះនឹងមានពួកគេ មកកាន់តែច្រើនទៀត។ ដូច្នោះហើយ យើង—យើងជឿថាព្រះជាម្ចាស់នឹងធ្វើការព្យាបាល ដល់អ្នកដែលមានជម្ងឺ។ ដើម្បីឱ្យមានទីបន្ទាល់នៃការប្រោសឱ្យជា ជាច្រើននៅ ចំណោមពួកយើង ព្រមទាំងទូទាំងពិភពលោក ហើយយើងនឹងអរព្រះគុណ សម្រាប់កិច្ចការនេះ។

7 ហើយខ្ញុំបានគិតថា នៅថ្ងៃអាទិត្យក្រោយត្រូវទៅឆ្ងាយបន្តិច ហើយយើងមានការបង្រៀន និង ព្រះរាជសារជាច្រើនទៀត ដែលខ្ញុំគិតថាជាការល្អដែលយើងមានកម្មវិធីប្រោសឱ្យ—ជា អធិស្ឋានសំរាប់អ្នកឈឺ។ ហើយ យើងទុកចិត្តដល់ទ្រង់ថា ព្រះអង្គនឹងប្រទានឱ្យយើងនូវពេលវេលាយ៉ាងអស្ចារ្យ។

8 ឥឡូវ យប់នេះពួកយើងជាច្រើនត្រូវបើកបរជាច្រើនម៉ាយ។ ដូច្នោះខ្ញុំបាននិយាយ ទៅកាន់—ក្រុមមួយនៅ ប្លូ ប័រ ខាហ្វ្រូតថឺរ៉ូ ថ្ងៃនេះនៅកន្លែងដែលខ្ញុំបរិភោគអាហារពេលល្ងាច។ ជួបមនុស្សជាច្រើន ហើយខ្ញុំបានចាប់ដៃរបស់ពួកគេ ដែលជាមនុស្សដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់ជួបពីមុនមក ដែលបានមកព្រះវិហារ។ ហើយខ្ញុំសូមថ្លែងអំណរគុណសម្រាប់មិត្តភក្តិទាំងនោះ ហើយក៏សូមថ្លែងអំណរគុណសម្រាប់

អ្នកទាំងអស់គ្នាម្នាក់ៗនៅទីនេះដែរ។ អ្នកខ្លះបានទៅបេះផ្លែ ប្លែកបី យកមកឱ្យពួកយើង ហើយយកទឹកស្អាត និង ភេសជ្ជៈដែលផ្អែម ខ្ញុំជឿជាក់ថាវាគ្រាន់តែជា របស់—បន្តិចបន្តួច។ តែអ្នកមិនដែលទេថាវាមានន័យណាស់។ ហើយនៅពេលព្រឹកពេលដែលខ្ញុំចេញពេញផ្ទះ គឺបានឡើងមកទីនេះម្តងម្កាលដែរ...

9 នាព្រឹកមួយមាន ប្អូនប្រុសម្នាក់ដែលគាត់គ្មានអ្វីនៅខ្លួនសោះ គ្មានសំលៀកបំពាក់ និងអ្វីឡើយ គាត់ចង់ឱ្យខ្ញុំយកសំលៀកបំពាក់ខ្លះទៅឱ្យគាត់។ ខ្ញុំចាប់ផ្តើមចេញទៅ ហើយស្ទើរតែជំពប់ជើងដួលជាមួយនឹងកញ្ជ្រើកប៊ី ដែល បានដាក់នៅមុំនោះ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកបានយកប្លែកបីទាំងនេះមកមែន ទេ?”

10 ហើយគាត់បានឆ្លើយថា “ទេ ខ្ញុំអត់មបានយកមកទេ ខ្ញុំមកទីនេះស្រូបយកកម្តៅថ្ងៃ ហើយពួកគេអង្គុយនៅទីនោះ។” ហើយជាបងប្រុសរបស់ខ្ញុំដែល បាននាំពួកគាត់មកជួបខ្ញុំ។ ដូច្នោះហើយអ្វីទាំងនេះខ្ញុំពិតជាភោគសរសើរខ្លាំង។

11 រៀលលី ប៉ូល ទើបតែនិយាយសំដៅមកកាន់ខ្ញុំ មួយសន្ទុះមុន នៅក្នុងចំណោមបងប្អូននៅយប់នេះ ពួកគេបានប្រមូលដង្វាយសម្រាប់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំ—សូមថ្លែងអំណរគុណដល់បងប្អូន។ ខ្ញុំមិនចង់ឱ្យបងប្អូនធ្វើដូច្នោះទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែ សម្តែងការ ស្នើចសរសើរសម្រាប់កិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងនេះជាដើម ប៉ុន្តែវាមិនជាថ្មីទេ។ ប៉ុន្តែព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរដល់បងប្អូន។ អ្នកដឹងទេអ្នកដឹងទេព្រះគម្ពីរចែងថា “អ្វីដែលអ្នករាល់គ្នាបានធ្វើ គឺចាត់ទុកថាអ្នកបានធ្វើសម្រាប់ខ្ញុំ។”

12 ឥឡូវខ្ញុំនិយាយទៅកាន់អ្នកទាំងអស់គ្នាដោយសទ្ធាលើព្រះរាជសារត្រង់ៗ ។ ហើយខ្ញុំ...ប្រហែលជាមានអ្នកខ្លះកំពុងតែស្ថិតនៅក្រោមការរំភើបដែល—ដែល ខ្ញុំគិតថាព្រះយេស៊ូវនឹងយាងមកនៅព្រឹកនេះ ឬ យប់នេះ។ ខ្ញុំបាននិយាយ អញ្ចឹង។ ឥឡូវខ្ញុំមិននិយាយថាអញ្ចឹងនោះទេ។ ហើយម្តងទៀតប្រហែលជា ព្រះអង្គ មិនយាងមកសប្តាហ៍ក្រោយទេ វាអាចជាឆ្នាំក្រោយ អាចជា ដប់ឆ្នាំក្រោយ។ ខ្ញុំមិនដឹងថា នៅពេលណាដែលព្រះអង្គនឹងយាងមក នោះទេ។ ប៉ុន្តែនេះជាអ្វីមួយ ដែលខ្ញុំចាំទុក...នៅក្នុងគំនិតអ្នកត្រូវតែត្រៀមខ្លួនគ្រប់នាទីគ្រប់ម៉ោង។ មើល? ឃើញទេ បើសិនជាព្រះអង្គមិនយាងមកនៅថ្ងៃនេះប្រហែល ជាព្រះអង្គនឹងយាង មកនៅ ថ្ងៃស្អែក ។ ដូច្នោះហើយត្រូវតែចងចាំនៅក្នុងចិត្តថា ព្រះអង្គនឹងយាង មក។

13 ហើយខ្ញុំមិនដឹងថានៅពេលណា គឺជាពេលចុងក្រោយរបស់ខ្ញុំនៅលើផែនដីនេះទេ យើងទាំងអស់គ្នាក៏ដូច្នោះដែរ។ ហើយគ្មានពួកយើងណាម្នាក់ដែលអាច

ដឹងថាពេលណាព្រះអង្គយាងមកនោះដែរ។ ព្រះអង្គផ្ទាល់ក៏មិនជ្រាប ថាព្រះអង្គនឹងយាងមកពេលណានោះដែរ ដោយមាននៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអង្គ ព្រះអង្គមានបន្ទូលថា “មានតែព្រះវរបិតាប៉ុណ្ណោះដែលជ្រាបថានៅពេលណា ដែលព្រះអង្គនឹងយាងមក សូម្បីតែព្រះរាជបុត្រាមិនជ្រាបថានៅពេលណាព្រះអង្គនឹងយាង មកនោះដែរ។” គឺនៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ចាត់ព្រះអង្គឱ្យមកម្តងទៀត។ ប៉ុន្តែពួកយើងកំពុងតែចាំមើលពីការយាងមករបស់ព្រះអង្គ។ ហើយប្រសិន ជាព្រះអង្គមិនយាងមកនៅជំនាន់ខ្ញុំទេនោះព្រះអង្គនឹងយាងមកជំនាន់ក្រោយទៀត បើមិនទាន់មកគឺនឹងនៅជំនាន់បន្ទាប់មកទៀត។ ប៉ុន្តែសម្រាប់ខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់គឺមិនឃើញថា មានពេលនៅសេសសល់នោះទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែ...សម្រាប់ខ្ញុំអាចកើតឡើងគ្រប់ ពេល។ ឥឡូវមិនយល់នៅឡើយ...ប៉ុន្តែមិនមែនមាន ន័យថាឥឡូវ ដែលអ្នកនឹងឃើញស្ថានសួគ៌ផ្លាស់ ប្តូរនិងគ្រប់យ៉ាង...នោះមិនមែនជាការយាងមកដែលខ្ញុំចង់ និងាយ នោះទេ។ ខ្ញុំនិយាយពីគ្រួសារក៏យក។

14 មើល ទ្រង់យាងមកជាបីរូបភាព។ ព្រះអង្គយាងមកក្នុងនាមបីក្នុងព្រះរាជបុត្រាទ្រង់ ព្រះអង្គយាងមកនៅក្នុងរូបភាពជាព្រះត្រីឯកព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ មើល ទាំងអស់ជាព្រះគ្រីស្ទតែមួយ ក្នុងនាមព្រះជាម្ចាស់ គ្រប់ពេលវេលា។ ឥឡូវយើងដឹងថាព្រះអង្គយាងមកដើម្បីនាំមកនូវកិច្ចការបរិសុទ្ធព្រះគុណការប្រោសឱ្យបានសុច្ឆរិត ការប្រោសឱ្យបានបរិសុទ្ធ ការជ្រមុជដោយនូវព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ គ្រប់យ៉ាងនៅក្នុងព្រះជាម្ចាស់គឺពេញលេញ នៅក្នុងបីមុខងារ។

15 ដូច្នោះហើយព្រះអង្គយាងមកជាលើកទីមួយ ដើម្បីដោះកូនក្រមុំរបស់ព្រះអង្គ។ ព្រះអង្គយាងមកជាលើកទីពីរ ជាគ្រាលើកឡើង ដើម្បីទទួលយកកូនក្រមុំរបស់ព្រះអង្គ។ ព្រះអង្គយាងមកជាលើកទីបីជាមួយនឹងកូនក្រមុំរបស់ព្រះអង្គ ស្តេច និងម្ចាស់ក្សត្រី បន្ទាប់មក ជាពេលដែលមនុស្សជាច្រើនរំពឹងពីការយាងមក។

ប៉ុន្តែនៅពេលដែលព្រះអង្គយាងមកនៅពេលនេះពិបាកសម្រាប់អ្នកដែល មិនទាន់ត្រៀមខ្លួន ប៉ុន្តែសម្រាប់អ្នកដែលត្រៀមខ្លួនរួចនឹងដឹងថានៅពេលណា ព្រះអង្គនឹងយាងមក។ នឹងមានមនុស្សដែលអវត្តមាន ពួកគេមិនដឹងថាមានអ្វី កើតឡើងចំពោះខ្លួនឯងពួកគេនឹងត្រូវដកចេញយ៉ាងលឿនហើយពួកគេដឹងថា មានការ បាត់ខ្លួន។ “ការប្រែប្រួលត្រឹមមួយស្របក់តែមួយប៉ុណ្ណោះ” ដូច្នោះហើយយើងត្រូវ

តែត្រៀមខ្លួនជាស្រេច។ វាអាចជាការភ័យខ្លាចបើមានព្រឹកណាមួយបាត់បង់អ្នកជា
ទីស្រឡាញ់ណាម្នាក់នោះ ហើយគ្មានអ្នកណាអាចរកពួកគេឃើញ។ តើវាមិនអា
ក្រក់ពេកនោះទេដែលគ្រប់យ៉ាងវាហួសពេល ឬអស់ឱកាស? ដូច្នោះហើយត្រូវតែ
ត្រៀមទុកមុនពេលព្រះអង្គយាងមក។

16 ឥឡូវសប្តាហ៍ក្រោយប្រសិនជាបំណងព្រះហឫទ័យព្រះជាម្ចាស់នៅខែក្រោយ
ចាប់ពីសប្តាហ៍នេះ ចាប់ពីថ្ងៃច័ន្ទនេះ ប្រសិនជាបំណងព្រះហឫទ័យ ព្រះជាម្ចាស់
ខ្ញុំនឹងយកគ្រួសាររបស់ខ្ញុំត្រឡប់ទៅកាន់ អារីហ្សូណារីញដើម្បីចូលសាលាបន្ទាប់
មកខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងវិលត្រឡប់មកវិញ។

17 ឥឡូវ ខ្ញុំមិនទៅទីនោះទេ...ខ្ញុំគ្មានកម្មវិធីថ្វាយបង្គំអ្វីនៅទីនោះទេ។ ខ្ញុំពិបាក
ទៅអារីហ្សូណា ខ្ញុំសុខចិត្តទៅកន្លែងផ្សេងៗ ខ្ញុំនឹងយកប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំទៅទីនោះ នៅ
ថ្ងៃច័ន្ទក្រោយ។ ខ្ញុំត្រឡប់មកវិញម្តងទៀត។ ខ្ញុំនឹងចេញពីទីនេះទៅកាន់ ប្រីដធី
សកូឡូប៊ី។ ខ្ញុំមកកូឡូប៊ីវិញ។ ខ្ញុំនឹងនៅអារីហ្សូណាម្តងទៀតពេលជិតដល់គ្រិ ស្ត
ស្ថាស់តែមួយ ភ្នកគ្រប់គ្រាន់ហើយ...ប្រហែល ជាពីរបីថ្ងៃដូចជុំគ្រួសារត្រឡប់
មកវិញក្នុងវិស្វកម្មកាលគ្រិស្តស្ថាស់បើជាបំណងព្រះហឫទ័យព្រះ ជាម្ចាស់ មាន
កម្មវិធីសំរាប់ឆ្លងឆ្នាំថ្មីនៅទីនេះ។

18 អញ្ជឹងបន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងនៅទីនេះ ញឹកញាប់។ ខ្ញុំនៅទីនេះដប់ដងទៀតជាង
នៅទីនោះពីព្រោះយើងអត់មានក្រុមជំនុំ ឬកម្មវិធីថ្វាយបង្គំទេនៅទីនោះ យើង
គ្មានអ្វីនៅទីនោះទេ ដូច្នោះវានៅឆ្ងាយពីព្រះវិហារ នោះជាអ្វីមួយដែលមិនល្អ។ ខ្ញុំ
គ្មានកន្លែង ដើម្បីបញ្ជូនកូនៗដែលនឹងអាចព្រះរាជសារទាំងនេះ ដូចជាកូនៗ
របស់បងប្អូន ទាំងអស់គ្នាព្រះនៅទីនេះនោះទេ ហើយ—ដូច្នោះហើយនេះជាអ្វី ដែល
ខ្វះចន្លោះ ដែលយើងមាន។ ប៉ុន្តែពួកគេទាំងអស់សុទ្ធតែមានសុខភាពល្អ។ វា
រាំងស្ងួត ក្តៅហែង អាកាសធាតុក្តៅ ប៉ុន្តែក្មេងៗទាំងនោះមានសុខភាពល្អ ខ្ញុំ
មិនបាននៅ ទីនោះយូរល្មមទេដើម្បីដឹង ថាពួកគេមានសុខភាពល្អឬអត់។ ខ្ញុំ
ធ្វើដំណើររហូត ហើយ ខ្ញុំ—គិតថា—ខ្ញុំកើតមកសម្រាប់តែដើរចរច្របប់ប៉ុនោះ។

19 ប្រពន្ធខ្ញុំទូរស័ព្ទហៅខ្ញុំ...ខ្ញុំដឹងថានាងគឺនៅទីនេះដូច្នោះហើយខ្ញុំនឹងទៅបន្ទាប់
ពីចប់ការថ្វាយបង្គំ អ្នកទាំងអស់គ្នាបានដឹងហើយ។ តើត្រូវហៅថាដូម៉េច ខ្យល់បក់
មិនឈប់ ឬ ខ្យល់បក់មិនស្រាកស្រានឬ ជាអ្វី—ក៏ដោយ អ្នកដឹងដីខ្សាច់ដែល
ឆាយ? ឬបើ និយាយទៅ ខ្ញុំតែងតែដូរកន្លែង។ ហើយខ្ញុំបានរៀបការហើយ ឥឡូវ

គឺមានរយៈពេល ម្ភៃពីរឆ្នាំហើយ ហើយពេលខ្លះខ្ញុំគិតថាខ្ញុំគ្រាន់តែជាជនប្លែកមុខ នៅក្នុងផ្ទះ ព្រោះខ្ញុំ ត្រូវតែចាកចេញទៅ។

ប៉ុន្តែខ្ញុំរកពេលវេលាដែលយើងនឹងអាចធ្វើដំណើរទៅស្រុកកំណើតម្តងម្កាល។ ប៉ុន្តែឥឡូវសមរម្យមកកំពុងតែបន្ត ដូច្នោះហើយចូរស្ថិតនៅក្នុងសេចក្តីអធិស្ឋាន។

20 កុំភ្លេច ព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យក្រោយ បើជាបំណងព្រះហឫទ័យព្រះជាម្ចាស់ សូម នាំ អ្នកជំងឺមកជាមួយ និងអ្នកដែលឈឺចាប់។ សូមមកមុនហើយរកកន្លែងអង្គុយ ហើយប្រហែលជាក្រុមមួយសំរាប់អធិស្ឋានឱ្យ។ យើងនឹងមានផ្តល់ជូនកាតសំរាប់ សេចក្តីអធិស្ឋាន។ ប្រសិនបើមិនគ្រប់ទេយើងនឹងមិនផ្តល់ជូនទេ ត្រឹមតែប៉ុន្មានជួរ គឺល្មមហើយ ឬលើសនឹង។ ប៉ុន្តែយើង—យើងប្រហែលជាផ្តល់ជូនកាតអធិស្ឋាន ដូច្នោះហើយយើងនឹងប្រហែលជាធ្វើវាប្រមាណជាមួយម៉ោងមុនពេល ថ្ងាយបង្គំ ធម្មតាដែលខ្ញុំគិតថានឹងយកពេលនោះ...ប្រហែលជាក្នុងម៉ោងប្រាំបី ឬប្រាំបីកន្លះ ពួកគេនឹងចែកកាតសេចក្តី អធិស្ឋានបើកទ្វារព្រះវិហារ ចែកកាតសេចក្តីអធិស្ឋាន ព្រឹក ថ្ងៃអាទិត្យក្រោយ។ ហើយបន្ទាប់មកទៀតត្រូវធានាថាអ្នកមកទីនេះ សម្រាប់ ...របស់ អ្នក ចូរនាំអ្នកជាទីស្រឡាញ់មកជាមួយផងឱ្យគាត់នៅទីនោះ។ ដែលជាកន្លែងគួរសមនៅក្នុងព្រះវិហារប្រសិនបើពួកគេឈឺ ហើយយើងនឹងធ្វើគ្រប់យ៉ាង ដែលយើងអាចធ្វើបានដើម្បីអធិស្ឋានសំរាប់ ពួកគេ។

21 សូមថ្លែងអំណរគុណម្តងទៀតសម្រាប់ដង្ហាយនៃសេចក្តីស្រឡាញ់។

22 ហើយឥឡូវនេះយើងនឹងអាន ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់នៅយប់នេះហើយ សូម ត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ព្រះវត្តមានរបស់ព្រះអង្គ ក្នុងការនាំមកនូវព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់មកកាន់យើងនាពេលនេះ។ ឥឡូវយើងដឹងថាយើងអាចអានបានប៉ុន្តែព្រះ ជា ម្ចាស់ព្រះជាម្ចាស់ជាអ្នកបើក សម្តែងនូវអ្វីដែលយើងបានអាននោះ។ ឃើញទេ? យើង អាចអានអត្ថបទ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់ជាអ្នកបើកសម្តែងនូវអត្ថបទនោះ។ ហើយ ខណៈ ពេលដែលអ្នកកំពុងតែបើកនៅក្នុងកណ្តុរគម្ពីរ យេរេមា ជំពូកទីពីរ។

23 ខ្ញុំចង់និយាយថាខ្ញុំរីករាយដែលមានបងប្រុស លី វ៉ាយ ដែលជាបងប្រុសដ៏ ប្រពៃនៅក្នុងព្រះជាម្ចាស់។ ហើយខ្ញុំគិតថានៅទីនេះ បងប្អូននៅទីនេះដែលខ្ញុំនឹក ឈ្មោះអត់ឃើញ បងប្រុស រៀល ក្រាស់។ ហើយខ្ញុំបានឃើញបងប្រុសមកពី អា កានសាសបងប្រុសចននិងពួកគេមកពីផ្សេងៗហើយបងប្រុសប្លែកៗ។ ហើយ អូបងប្រុសជេកសុន ហើយបងប្រុស រ៉ូដដល និង មានច្រើនទៀត ខ្ញុំ—ខ្ញុំ មិន

អាច ចាំអស់ទេ...ខ្ញុំចង់ហៅឈ្មោះទាំងអស់ ប៉ុន្តែមិនអាចទេ ហើយអ្នកក៏ យល់ ហើយ។ បងប្រុស ប៊ិន ប្រាយយ៉ាន ខ្ញុំឃើញគាត់អង្គុយនៅទីនោះ ជាធម្មតា គាត់តែងតែ និយាយពាក្យថាអាម៉ែននៅពេលដែលខ្ញុំ...អ្នកទាំងអស់គ្នាស្គាល់ប៊ិន ដោយសារ តែសំលេងរបស់ គាត់។ អូ អ្នក!

24 យើង អង្គុយនៅក្នុងខាលីហ្វ័រនៀ នៅពេលមួយ ខ្ញុំបានអធិប្បាយព្រះរាជសារ សំរាប់ក្រុមបាបទីស្ទនៅជ្រលងភ្នំ។ ពួកគេមានជំរុយ៉ាងធំនៅទីនោះ ហើយក៏ មាន ច្រើនប្រភេទនៃពួកអភិជនបាបទីស្ទ។ ខ្ញុំមិនដែលឮពាក្យថា “អាម៉ែន” ពី កន្លែងណា ទេ អ្នកដឹងហើយ ខ្លាចថាមានស្ត្រីខ្លះគាត់លាបមុខមាត់។ បន្ទាប់មក អ្នកដឹងទេអ្វី ដំបូងនោះគឺខ្ញុំបានឃើញជើងមួយគូរសឹងតែហើបឡើងហើយដៃទាំង ពីរលើក ឡើង ហើយគ្រវីសក់ខ្មៅ ដោយស្រែកឡើងថា “អាម៉ែន” ស្រែកបែប នោះ។ ហើយខ្ញុំបាន មើលមកក្រោមដោយនិយាយថា “ប៊ែនតើអ្នកមកពីណា?” គាត់ពិតជាបានប្រើពាក្យ “អាម៉ែន។”

25 ខ្ញុំឃើញប្រពន្ធរបស់គាត់ក្រឡេកមើលមកគាត់។ ជាការពិត គាត់ចុះចាញ់ ជា មួយនឹងសក់ខ្មៅនោះ ដែរប៉ុន្តែមិនជាអ្វីទេអ្នកដឹងហើយ។ កុំខ្មាយខ្មល់អំពីរឿង នោះឡើយ។ កាលពីមុនខ្ញុំក៏ធ្លាប់ធ្វើបែបនោះដែរ។

ដូច្នេះហើយ ឥឡូវកុំភ្លេចអធិស្ឋាន។

26 ឥឡូវខណៈពេលដែល យើងស្ថិតនៅក្នុងផ្នែកមួយដ៏ម៉ត់ចត់នៅក្នុងការបំរើ ចូរ ចាំថា ប្រសិនជាយើងអានព្រះបន្ទូលនេះ បន្ទាប់មកព្រះជាម្ចាស់នឹងប្រទាន ពរ ព្រះ បន្ទូលរបស់ព្រះអង្គ។ “ពាក្យដែលចេញពីមាត់របស់យើងនឹងមិនវិលត្រឡប់ មករកយើងវិញឡើយ ដរាបណាទាល់តែបានសំរេច តាមបំណងរបស់យើងជាមុន សិន គឺបំពេញកិច្ចការដែលយើងចាត់អោយមកធ្វើរួចរាល់សព្វគ្រប់។” ហើយខ្ញុំដឹង នៅ ក្នុង ការអានព្រះបន្ទូល ខ្ញុំតែងតែត្រូវជានិច្ច នៅពេលដែលខ្ញុំអានព្រះបន្ទូល ព្រះជាម្ចាស់នឹងលើកតម្កើងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអង្គ។

27 ឥឡូវ ចូរយើងឈរនៅក្នុងការគោរពព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអង្គ។ យេរេមា ជំពូក ទី២ ខទី១២ និង ទី១៣ នៅក្នុងកណ្តាគម្ពីរយេរេមា២។

ផ្ទៃមេឃអើយ! ចូរ...តក់ស្លុតចូរញាប់ញ័រ ហើយស្រឡាំងកាំង ទៅ!-នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។

ប្រជាជនរបស់យើងប្រព្រឹត្តអាក្រក់ពីយ៉ាងគឺគេបោះបង់យើងដែល
ជាប្រភពទឹកកំពុងហូរហែរទៅជីកអណ្តូង ជីកស្រះដែលតែងតែប្រេះមិន
អាចទុកទឹកបាននោះទៅវិញ។

ចូរយើងឱនក្បាលចុះ។

28 ឱព្រះអម្ចាស់អើយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអង្គត្រូវបានអាន។ ហើយយើងខ្ញុំសូម
អធិស្ឋាន សូមឱព្រះអង្គបានតម្កើងឡើងព្រះបន្ទូលដែលព្រះអង្គប្រទានឱ្យយើង
នៅក្នុងយប់ នេះជាប្រស្នា ឬ ការប្រៀបប្រដូច ខណៈពេលយើងសម្លឹងមើលថ្ងៃ
របស់អ៊ីស្រាអែល ដែលបានកន្លងហួសទៅ ហើយដែលព្រះគម្ពីរបង្រៀនយើង
ថាយើងអាចមើលឃើញនូវអ្វីដែលព្រះអង្គបានធ្វើទៅកាន់ពួកគេ នៅពេលដែល
ពួកគេបានស្តាប់បង្គាប់តាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអង្គ មើល អ្វីដែលព្រះអង្គបានធ្វើ
ទៅកាន់ពួកគេនៅពេលដែលពួកគេមិនស្តាប់បង្គាប់ តាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអង្គ
ហើយរៀនសូត្របាននូវ អ្វីដែលយើងគួរធ្វើ។ ដូច្នោះហើយ យើងអធិស្ឋានសូមឱ
ព្រះអង្គមានបន្ទូលមក កាន់ពួកយើងនៅយប់នេះនៅក្នុងរបៀបមួយដ៏វិសេស ដើម្បី
យើងអាចដឹងថាត្រូវ ប្រព្រឹត្តខ្លួនដោយរបៀបណានៅក្នុងពេលបច្ចុប្បន្ននេះ ដែល
យើងអាចរៀនសូត្រ បាននៅក្នុងព្រឹកនេះដែលយើងកំពុងតែរស់នៅ។ យើងទូល
សូមនៅក្នុង ព្រះនាម ព្រះយេស៊ូ។ អាម៉ែន។

សូមសម្រួលឥរិយាបថ

29 ខ្ញុំចង់និយាយនៅយប់នេះ ទៅលើប្រធានបទមួយ—សម្រាប់ពេលវេលាដ៏ខ្លី៖
អាងទឹកដែលបែក

30 អ៊ីស្រាអែល បានធ្វើកិច្ចការអាក្រក់ខ្លាំងចំនួនពីរ។ ព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូល
ថា ពួកគេបានបែរចេញពីព្រះអង្គ ដែលជាប្រភពទឹកនៃជីវិត ដែលអាចផឹកពីរន្ទទឹក
នោះ។ ឥឡូវ មានអ្វីផ្សេង។

31 មូលហេតុ ខ្ញុំបានគិតលើអត្ថបទនេះ ដែលនាំទៅការប្រៀបប្រដូចទៅនឹងអ្វី
ដែលយើងលើកយកមកនិយាយនៅក្នុងព្រឹកនេះ ក្នុងពេលដែលយើងកំពុងតែរស់
នៅ និង មូលហេតុដែលយើងកំពុងតែពុះពារជំនះ។

32 ហើយយើងសម្លឹងទៅមើលអ៊ីស្រាអែលជាគំរូស្រាប់ដែលបានប្រាប់ពី
ព្រះជាម្ចាស់ព្រះអង្គគឺនៅដដែលជានិច្ច។ហើយរឿងមួយដែលព្រះអង្គ ទទួលការ

លើកតម្កើងគឺរបៀបដែលព្រះជាម្ចាស់ផ្គត់ផ្គង់សម្រាប់មនុស្ស។ ហើយនៅពេលដែលគេឃ្លាតចេញពីផ្លូវនោះបន្ទាប់មក ព្រះជាម្ចាស់មិនគាប់ព្រះហឫទ័យ ហើយព្រះអង្គបានធ្វើឱ្យគេងទុក្ខសម្រាប់ការបែរចេញពីអ្វីដែលព្រះអង្គ បានប្រាប់ ពួកគេឱ្យធ្វើទោះជាអ្វីក៏ដោយ។

ព្រះអង្គបានប្រទាននូវក្រិតវិន័យដល់ពួកគេ “កុំឱ្យប៉ះ កុំឱ្យកាន់ កុំឱ្យភ្នាក់។” មិនគ្រាន់តែទង្វើអាក្រក់ដែលពួកគេធ្វើប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែសេចក្តីអាក្រក់នៃការមិនស្តាប់បង្គាប់ទៅតាមព្រះបន្ទូលដែលព្រះអង្គបង្គាប់ឱ្យធ្វើ។ ហើយក៏គ្មានច្បាប់ដែរ បើ ច្បាប់គ្មានការដាក់ទណ្ឌកម្ម។ ពីព្រោះប្រសិនជាគ្មានការដាក់ទណ្ឌកម្ម នោះច្បាប់ នឹងទៅជាគតប្រយោជន៍ ដែលរាប់ជាទោស។ ក្រិតវិន័យ!

33 ឥឡូវយើងឃើញថាអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើនៅក្នុងពេលនោះហាក់បីដូចអ្វីដែលយើងធ្វើនៅក្នុងពេលបច្ចុប្បន្នដែរ អ្វីដែលមនុស្សនៅក្នុងក្រុមជំនុំធ្វើ។

34 ឥឡូវយើងឃើញអ្វីដែលចម្លែកនៅទីនេះ។ វាអាចជារឿងដ៏ចម្លែកទៅកាន់មនុស្សមួយចំនួននៅពេលដែលព្រះអង្គមានបន្ទូលថា “អ្នកមានពួកគេបានជីកអាង ទឹកដោយខ្លួនឯងអាងទឹកដែលឆ្ងាយ។” ឥឡូវប្រហែលជាអ្នកមួយចំនួនមិនស្គាល់ ថាអាងទឹកនោះជាអ្វីនោះទេ។ តើប៉ុន្មានអ្នកស្គាល់អាងទឹកជាអ្វី? អញ្ចឹងស្ទើរតែ គ្រប់គ្នា។ ប្រសិនជាអ្នកធំធេងនៅជនបទស្រុកស្រែចំការអ្នកនឹងស្គាល់ថាតើអ្វីទៅ ជាអាងទឹក។ ខ្ញុំនៅចាំថាខ្ញុំបានជីកទឹកផ្អែកដោយ—ដឹងថា—នោះជា—អាង ទឹក។

អធិប្បាយនៅតំបន់ដែលមានគុម្ពព្រៃក្រាស់ៗ ជាកន្លែងដែលមាន អាងទឹកជាច្រើនដែលអ្នកបោះបង់ចោលមានទឹកនៅក្នុងនោះ—នៅហាលភ្លៀង អ្នកដឹង ថាវា ចាស់បន្តិចហើយ។ ហើយ—ហើយមានសត្វល្អិតនៅពេល យប់ចូលក្នុងអាងនោះ ដូច្នោះ។ ហើយខ្ញុំដឹងថាអាងទឹកនោះមានសភាពបែបណា។

35 អាងទឹក—គឺជាកន្លែង—មួយដែលជីកចូលទៅក្នុងដីដើម្បីជំនួសអណ្តូង។ នៅកន្លែង ដែលគ្មានអណ្តូង បន្ទាប់មកពួកគេយកអាងទឹក—ជំនួស។ បើនិយាយមួយបែប ទៀត អាងទឹកគឺជាធុងដែលមនុស្សធ្វើ ឬអណ្តូងដែលមនុស្សជីកចូលទៅក្នុងដី ដែលមនុស្សគេជីក ដើម្បីចូលទៅដល់ប្រភពទឹក ដើម្បីយកទឹកមក—ប្រើប្រាស់។ អ្នកខ្លះប្រើទឹកដើម្បីការលាងសម្អាត អ្នកខ្លះប្រើសម្រាប់ជីក ហើយប្រហែលជានៅក្នុងរបៀបផ្សេងគ្នា។ ទឹកទាំងអស់ដែលពួកគេយកមកប្រើប្រាស់

ពេលខ្លះគឺមកពីអាងទឹក។ ប្រើប្រាស់អ្វីដែលចាស់ៗគឺត្រូវតែរង់ឡើងៗដើម្បីអាច
ដងទឹកយកមកប្រើប្រាស់ មានធុងតូចៗដើម្បីដួសទឹកចេញពីអាងទឹក។

36 អីចឹងយើងកត់សម្គាល់នូវចំនុចមួយអំពីអាងទឹកដែលមានលក្ខណៈខុសប្លែក
ពីអណ្តូងទឹក។ ឥឡូវអាងទឹកនឹងរឹងអស់។ អាងទឹក—អាងទឹក—មិនអាច បំពេញ
ខ្លួនឯងនោះទេ។ វា—គឺ...វាគឺមិនអាចពឹងផ្អែកបាននោះទេ។ អ្នកមិនអាច ពឹងផ្អែក
លើអាងទឹកបានទេ។ វាពឹងផ្អែក និង អាស្រ័យលើភ្លៀង ដែលធ្លាក់នៅ ក្នុងរដូវ
ក្តៅ ឬរដូវរងារ ទោះវាយ៉ាងណា...ជាធម្មតានៅក្នុងរដូវរងារ នៅពេលដែល ព្រិល
និង ភ្លៀងធ្លាក់នោះជាពេល ដែលទឹកហូរចូលទៅក្នុងអាងទឹក។ ហើយប្រសិនបើ
វាមិន បានទឹកទេនោះអ្នក—អ្នកនឹងគ្មានទឹកទេ។ ចប់ហើយ—គឺអស់រលីង... រឹង
អស់។ ហើយវាមិនអាចចាក់បំពេញដោយខ្លួនឯងនោះទេ។ អាងទឹកចាស់មិនអាច
ចាក់ បំពេញដោយខ្លួនឯងនោះទេ។ វាពេញបានមកពី—ភ្លៀងដែលធ្លាក់។

37 ហើយខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកធ្វើការកត់សម្គាល់នៅចំណុចមួយទៀតអំពីអាងទឹក។ ជា
ធម្មតាអ្នកនឹងរកឃើញឬ នៅតាមផ្លូវទៅកន្លែងរបស់យើង អាងទឹក... ជាធម្មតា
ទំហំរោងជង្រុកគឺប្រហែលប៉ុន្មាន ពីរដងហើយជាធម្មតាពួកគេបង្ហូរទឹកពី រោង
ជង្រុកទៅអាងទឹក។ ខ្ញុំចាំពីអណ្តូងអាងទឹកនៅទីនោះនៅពេលដែល...ទរហូរ ច្រោះ
—ចូលទៅក្នុងវា ពីរោងជង្រុក។ វាពេញដោយទឹកហូរពីរោងជង្រុក។

ដូច្នោះនៅពេលដែលទឹកហូរចេញពីដំបូលជង្រុក ជាកន្លែងដែលសត្វទាំងអស់
ដើរជុំវិញក្រាលសត្វ ហើយនៅរដូវក្តៅជាពេលវេលាដែលគ្មានទឹកគ្រប់គ្រាន់។
ហើយទឹកបានហូរមក ចូលទៅក្នុងកន្លែងដែលមនុស្សធ្វើសម្រាប់ផ្ទុកទឹក ចូលទៅ
ក្នុងអាងទឹក។ ហើយប្រសិនបើអ្នកគ្មាន សណ្តាប់ធ្នាប់ខ្ញុំមិនដឹងថាអ្នកទទួល បាន
អ្វីនោះទេនៅពេលដែលអ្នកមានអាងទឹក។ បាទអ្នកទាំងអស់គ្នា! វាគឺធ្វើ ដោយ ដៃ
មនុស្ស ទោះបីវាកខ្វក់បន្តិចក៏ដោយ។

38 អ្នកដឹងហើយ យើងធ្លាប់ហៅថា...យើងមានប្រដាប់ចំពោះកំទេចមួយ។ តើអ្នក
ធ្លាប់ដឹងថាតើវាជាអ្វីទេ? ត្រូវដាក់ប្រដាប់ចំពោះនៅលើវា ដើម្បីត្រងយកសត្វល្អិត
និងកំទេចដែលហូរមកពីគ្រប់កន្លែង—ចូលទៅក្នុងអាងទឹក ហើយយើងធ្លាប់ដាក់
ប្រដាប់ច្រោះលើវា ដើម្បីត្រងកំទេចកំទីទាំងអស់ដែលហូរ ចូលមក។ តែវាមិនអាច
ត្រងនូវអ្វីដែលកខ្វក់—ទាំងអស់នោះទេ គឺត្រងបានតែកំទេច—សម្រាម និងកម្ទេច
កម្ទីរជាច្រើន។ ជាការពិត វាមិនបានហូរកម្ទេចកខ្វក់ពិតប្រាកដទេ គឺវាអាចចាប់

យកតែកម្ទេចធំៗនិងអ្វីដែលហូរមក។សត្វល្អិតអាចធ្លាក់ចូលបាន ហើយ អ្វីផ្សេងៗដែលចេញ ពីសត្វល្អិតទាំងនោះអាចហូរចូលតាមទឹកដែរ។ ដូច្នោះហើយ អ្នក—អ្នកនឹងពិបាកនៅក្នុងអាងទឹកដែលចាស់មានលាយឡំនូវសារធាតុជាច្រើន។

39 នៅក្នុងកំឡុងពេលពីរបីថ្ងៃដែលអ្នកទុកទឹកចោលនៅទីនោះ គឺវានឹងចាប់ផ្តើមកខ្វក់។ អ្នកទុកវានៅក្នុងអាងទឹកនោះវានឹងឡើងកខ្វក់។ ហើយមានទាំងសត្វកង្កែប—ដឹងចក់និងពោះជាច្រើនក្បាល។ ហើយយើងធ្លាប់ហៅថា “កូនក្អក កូនក្អាត” ប៊ីតជីតូចៗ...ខ្ញុំអត់ដឹងទេថាវាជាអ្វី...ប្រភេទពពួកប៉ារ៉ាស៊ីតប្រភេទនោះ ទេ...អត់ដឹងថាអ្នកទាំងអស់គ្នាហៅពួកវាថាម៉េចនោះទេ។ ប៉ុន្តែជាប្រភេទ សត្វល្អិត នៅក្នុង ទឹក ដែលហៅថាជា—កូនក្អកកូនក្អាត។ អ្នកដឹង ហើយថាវាជាអ្វី។ ប៉ុន្មានអ្នក ដឹងថាខ្ញុំចង់និយាយអំពីអ្វី? អូ ហេតុអ្វី អ្នកដែលរស់នៅតាមជនបទប្រាកដជាដឹង។ ពេលវាកខ្វក់ជះក្លិនពេញទំហឹង ធ្វើឱ្យសត្វដែលចូលចិត្តក្លិន នោះមក។ ហើយ ពពួកសត្វដែលចូលចិត្តក្លិនអាក្រក់ នោះវានឹងប្រមូលផ្តុំគ្នាមក។ វាគឺជាការជាក់ ស្តែង មកតែម្តង ព្រោះវាកខ្វក់។ ហើយ ដោយសារតែ មានក្លិនដែលពួកវាចូលចិត្ត ធ្វើឱ្យសត្វទាំងនោះមកស៊ី។

40 ហើយវាស្ទើរតែដូចទៅនឹងក្រុមជំនុំសព្វថ្ងៃ។ ខ្ញុំគិតថាយើងមាននៅសល់... អំពើបាបដ៏ធំមួយដែលក្រុមជំនុំបានធ្វើនាពេលបច្ចុប្បន្ននេះ ដូចជាពួកអ៊ីស្រាអែលបាន បោះបង់ចោលព្រះអង្គ ប្រកាសនៃទឹករស់។ ហើយបានខំដឹកធ្វើអាងទឹកដោយខ្លួនឯងហើយបានធ្វើឱ្យគេទៅជាស្រឡាញ់ទឹកប្រភេទនោះទៅវិញ។ ដឹងចក់កង្កែប និងមេរោគដែលមិនស្អាតគ្រប់ប្រភេទ រស់នៅក្នុងអាងទឹកនោះ ពីព្រោះជាអាងស្តុក ទឹក ដែលបានធ្វើ ដោយដៃមនុស្ស។ ហើយអ្វីៗដែលនៅក្នុងអាងស្តុកទឹកទាំងនោះ ជា ឧទាហរណ៍ សម្រាប់បង្ហាញពីក្រុមនិកាយរបស់យើងសព្វថ្ងៃ។

41 “ឥឡូវ” អ្នកនិយាយ “បងប្រុសប្រាណាហាំ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកវាយប្រហារដាក់មនុស្សទាំងនោះខ្លាំងម៉្លេះ?”

វាក្លរតែជាប់នៅទីនោះ។ វាក្លរតែជាប់នៅក្នុងនោះ។ ដេញវាចេញពីព្រោះវាជាសញ្ញាទាក់ទាញសត្វធាតុដទៃទៀតឱ្យមក។ ត្រូវចាំថាវាជាការពិត! វានឹងជាសញ្ញានៃសត្វធាតុដទៃ។ និកាយនឹងនាំឆ្ពោះតម្រង់ទៅ វាកំពុងតែនៅតាមផ្លូវឥឡូវនេះ ជំរុញដោយថាមពល។

42 ចូលសម្លឹងមើលចក្រភពរ៉ូម។ អ្វីដែលជាសញ្ញានាំឱ្យគេដកខ្លួនចេញពីសាសនា។ អ្នកបានរកឃើញថាគ្មានអ្នកណាម្នាក់អាចទិញឬក៏លក់ដោយគ្មាន សញ្ញាសម្គាល់ នៃសត្វនោះទេ។ គឺត្រូវតែមាន។

43 មានក្រុមមនុស្សតែពីរប្រភេទប៉ុណ្ណោះនៅលើផែនដីគឺអ្នកដែលមានត្រា សម្គាល់ របស់ព្រះជាម្ចាស់ និងអ្នកដែលមានសញ្ញាសម្គាល់របស់សត្វ។ មានតែពីរក្រុមប៉ុណ្ណោះ ដូច្នោះហើយអ្នកនឹងមានមួយ ឬ អ្វីផ្សេងទៀត។ វានឹងជាការដកខ្លួន ចេញពីសាសនាជា—សញ្ញាសម្គាល់នៃ—សាសនា ដែលដកខ្លួនចេញពី គោល ជំនឿ។

44 ហើយវានឹងទៅជាមានរូបសត្វ។ ដូចជានៅក្នុងការសិក្សារបស់យើង ឃើញថាចក្រភពរ៉ូមាំង នៅតែមានជានិច្ច ឬជាសញ្ញា...សម្គាល់ជារូបសត្វ។ ប្រាកដណាស់។ គឺ គ្មានផ្លូវណាទៀតទេ។ ចក្រភពរ៉ូមាំង!

45 ហើយតើចក្រភពរ៉ូមាំងបានធ្វើអ្វីខ្លះ? គឺដូរពីមនុស្សគ្មានសាសនាទៅជាអ្នកកាន់សាសនាកាតូលិក ហើយបានទទួលស្គាល់ជាប្រព័ន្ធ ជាប្រព័ន្ធសកលមួយដែលបានបង្ខំឱ្យគ្រប់គ្នាត្រូវកាន់តាមសាសនាមួយនោះ ឬត្រូវសម្លាប់ចោល។

46 ហើយវាជារឿងមួយដ៏ចម្លែកមួយដែលមានសហរដ្ឋអាមេរិកលេចចេញនៅក្នុងឈុតឆាតនោះដែរ ហើយវាគឺដូចជាកូនចៀម។ ហើយកូនចៀមនោះមានស្នែងតូចពីរ ត្រូវហើយជាពួកស៊ីវិល និង ពួកសង្ឃ។ ហើយកន្លងមកបន្ទាប់មកទៀតនៅមុន ពេលជាកូនចៀមយើងបានដឹងថាវាបញ្ចេញសម្លេងជានាគ ហើយបានប្រើ កម្លាំងជានាគ។ ហើយព្រះគម្ពីរបានប្រាប់យើងថា ពួកវានិយាយ “ចូរធ្វើរូបជាសត្វ។” ហើយ រូបនោះដូចជាអ្វីមួយផ្សេងទៀត។ ដូចដែលយើងបានឃើញនាពេលបច្ចុប្បន្ននេះ នៅក្នុងស្ថានភាពនៃពួកដែលមិនកាន់សាសនា ព្រះវិហារគឺត្រូវបានដើរតួជា ព្រះវិហារក្រុមប្រឹក្សាជាសកល ដែលជារូបភាពនៃចក្រភពរ៉ូមាំង និងប្រឹកម្លាំង បង្ខំលើមនុស្ស ដូចជាអ្វីដែលពួកកាន់តាមអំណាចរ៉ូមាំងបានធ្វើ ...ឬអំណាច សម្តេចសង្ឃប៉ាបនៅចក្រភពរ៉ូមាំងបានធ្វើ។ ដូច្នោះហើយគឺគ្មានផ្លូវណាទៀតទេ គ្មានអ្វីផ្សេងទេ ប៉ុន្តែនោះគឺជាការពិត។

47 ហើយក៏ជាមូលហេតុដែលធ្វើឱ្យខ្ញុំចាប់អារម្មណ៍នៅក្នុងវ័យរបស់ខ្ញុំក្នុងសម័យកាលរបស់ខ្ញុំ វាជារឿងដ៏គួរឱ្យចាប់អារម្មណ៍ខ្លាំង។ មានសម្លេងចូលមក “ចេញមកសំដៅលើនាង រាស្ត្ររបស់ខ្ញុំអើយ កុំឱ្យសេពគប់ជាមួយនឹងអំពើបាបទាំងឡាយរបស់នាងឡើយ!”

48 ឥឡូវ ខ្ញុំគិតដល់អាងទឹកដែលកខ្វក់ ស្មោកគ្រោកទាំងនេះ ព្រះអង្គគឺជាប្រភពទឹកនៃជីវិត។ ព្រះអង្គគឺជាទឹករស់។ ហើយមនុស្សបានបោះបង់ចោលទឹកនោះដោយ ប្រឹងដឹកទឹកដោយខ្លួនឯងដែលបានត្រឹមតែទឹកដែលកខ្វក់។ យើងបានត្រឹមតែប៉ុណ្ណឹង។ ហើយជាអ្វីដែលតាមបណ្តានិកាយគេបានធ្វើ គឺត្រង់យកអ្វីដែលមកជាមួយ ហើយចង់រួមចំណែក។ ពួកគេមានបំណងនាំចូលដើម្បីបានលុយខ្លះ ឬអាចស្លៀកពាក់នៅក្នុងរបៀបណាមួយ។ ទេ មិនថាគេជាអ្នកណាក៏ដោយ មកពីកន្លែងណាក៏ដោយ គឺគេទទួលយកទាំងអស់។

49 ឥឡូវយើងរកឃើញម្តងទៀតថា នេះជាសញ្ញាសម្គាល់នៃសត្វនោះដែលបានបង្កើតជាទ្រង់ទ្រាយនៅទីនេះ។ សហរដ្ឋអាមេរិក គឺស្ថិតនៅលំដាប់លេខដប់បី។ វាបានកកើតឡើងជាមួយនឹងរដ្ឋដប់បីបញ្ចូលគ្នា។ ដែលមានទង់ជាតិមានផ្កាយ ដប់បី ឆ្នូតដប់បី។ ហើយថែមទាំងស្ថិតនៅក្នុងកណ្តុកម្តីវិវរណៈជំពូកទីដប់បីទៀត។ ហើយសហរដ្ឋអាមេរិកតែងតែជាស្រ្តី ដែលជារូបតំណាងនៅលើកាក់របស់យើង។ សូម្បីតែពូជដើមរបស់អាមេរិក នៅលើរូបវត្ថុក៏មានរូបស្រ្តីដែរ។ យើងដឹង ពីប្រវត្តិរបស់វា។ គ្រប់យ៉ាង មានទាំងផ្ទះតំណាងឱ្យសេរីភាព ព្រមទាំងអ្វីផ្សេងជាច្រើនទៀត សេរីភាព...រូបសំណាកសេរីភាព គ្រប់យ៉ាងជាស្រ្តី។ ស្រ្តីម្នាក់ លេខដប់បី ឃើញទេ? ឥឡូវ វា—គឺជាការល្អដែលឃើញអ្វីទាំងអស់នោះ។

50 ហើយឥឡូវខ្ញុំមានការព្យាករណ៍ទុកជាមុនដោយការបើកសម្តែងមកពី ព្រះជាម្ចាស់ ឬជានិមិត្តនៅក្នុងឆ្នាំ ១៩៣៣ ដែលមានកិច្ចការចំនួនប្រាំពីរនឹងកើតមានមុនពេលចុងបញ្ចប់មកដល់។ ហើយម្នាក់នោះក្នុងចំណោមពួកគេ ដែល “ម៉ូស្តលីនី” ដែលបន្ទាប់មកនឹងក្លាយទៅជាអ្នកកាន់លទ្ធិផ្តាច់ការ “គេនឹងក្លាយ ទៅជាអ្នកកាន់លទ្ធិផ្តាច់ការ។ហើយថែមទាំងធ្វើការឈ្លានពានរហូតទៅដល់ អេត្យូ ពី និងដណ្តើមយកអេត្យូពី។ ហើយព្រះវិញ្ញាណមានពន្ធុលថា “គឺគេនឹងត្រូវ ដួល ដោយការឈានរបស់គេ។”

51 ខ្ញុំចង់ដឹងថា ប្រសិនបើមានអ្នកជំនាន់ដើមនៅសល់នៅឡើយនៅក្នុង រោងឧបោសថ នឹកចាំពីខ្ញុំនិយាយថា នៅក្នុងសាលប្រជុំវេជ្ជមេន ទៅទីនេះ នៅពេលដែលយើងបានអធិស្ឋាន កាលពីច្រើនឆ្នាំកន្លងផុតទៅ។ តើមានអ្នកដែលនៅកាលពីពេលនោះទេយប់នេះ នៅសាលប្រជុំចាស់វេជ្ជមេន នៅពេលដែលខ្ញុំអធិប្បាយបែបនោះ នៅពេលដែលពួកគេមាន N.R.A. ចេញមក មើលត្រឡប់ថយក្រោយ

វិញនៅខណៈពេលនៃ ឃ្លាដំបូងរបស់ រូសស៊ីវើល? ខ្ញុំទាយថាគឺមិនមានទៅក្នុង នេះទេ។ តើមានម្នាក់ទេ? ហ្នឹងហើយ មានម្នាក់ដែរ ម្នាក់នៅទីនោះ។ បាទ គឺ លោកស្រី រៀលសុន ខ្ញុំនៅចាំគាត់បាន។ ភរិយារបស់ខ្ញុំអង្គុយនៅខាងក្រោយ។ នៅសល់បានពីរនាក់ តាំងពីជំនាន់ចាស់ នៅកាលនោះ។

ដែលនៅពេលដែលពួកគេនិយាយ N.R.A. នេះ ដែលជាសម្គាល់នៃសញ្ញា សត្វនោះ ខ្ញុំបាននិយាយថា “វាគ្មានអ្វីទេ មិនមានអ្វីទាំងអស់”។ សញ្ញាសម្គាល់ នៃ សត្វនោះមិនមកដល់ទីនេះទេ។វាបានចេញពីក្រុងរ៉ូម។ហើយវាមិនអាចជា សម្គាល់ នៃសញ្ញាសត្វនោះទេ។”

52 ហើយត្រូវចងចាំនូវអ្វីដែលទាំងអស់នេះបាននិយាយមក។ និយាយថា “អាប៉ ខុលហ៊ីត្លែ ត្រូវបានបញ្ចប់ដោយអាថ៌កំបាំង។ហើយគាត់ប្រកាសសង្គ្រាម ជាមួយ នឹងសហរដ្ឋអាមេរិក។ហើយពួកគេចង់សាងសង់អ្វីដែលធ្វើ—ពី—បេតុង ដែលអាច នឹងរស់នៅលើបាន។ ហើយនៅទីនោះសហរដ្ឋអាមេរិចមានការ វាយប្រហារដ៏គួរឱ្យរន្ធត់ដែរ។” ហើយបានធ្វើរបងឡោមព័ទ្ធ ដប់មួយឆ្នាំមុនពេល នឹងចាប់ផ្តើមសាងសង់។ ហើយបន្ទាប់មកនិយាយថា“ប៉ុន្តែវាដល់ចុងបញ្ចប់ហើយ សហរដ្ឋអាមេរិក បាន ឈ្នះសង្គ្រាម។”

53 ហើយបន្ទាប់មកនិយាយថា “មានបីលទ្ធិ លទ្ធិណាហ្ស៊ី លទ្ធិហ្វាស៊ីស និង លទ្ធិ កុម្មុយនីស្ត។” ហើយខ្ញុំនិយាយថា “ពួកគេនឹងយកឈ្នះក្នុងលទ្ធិកុម្មុយនី ស្ត។ រុស្ស៊ី នឹងយកលទ្ធិកុម្មុយនីស្តទាំងអស់។”

54 ហើយខ្ញុំនិយាយ“ខាងផ្នែកវិទ្យាសាស្ត្រនឹងអស្ចារ្យ មនុស្សគឺកាន់តែឆ្លាត រហូត គាត់នឹងប្រែក្លាយរបស់ជាច្រើន ដើម្បីឱ្យរបស់ជាច្រើននឹងដូចជាថយន្ត ដែល មើលទៅដូចជាស៊ុត ដែលមានកញ្ចក់នៅពីលើវា ហើយអាចមានថាមពលគ្រប ដណ្តប់ដើម្បីបញ្ជាក់វា។” ហើយពួកគេហៅថាឡាន។

55 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ដោយក្រមសីលធម៌របស់ស្ត្រី គឺមានការធ្លាក់ចុះ ដូចជាការបន្តកត់ម្ល៉ៃស្ត្រីហើយការបន្តកនោះគឺវាលដាលដល់គ្រប់ជាតិ សាសន៍ ។ ពួកគេបែរទៅជាស្លៀកពាក់សម្លៀកបំពាក់បុរស។ ពួកគេបន្តដោះសម្លៀកបំពាក់ ចេញរហូតដល់សម្លៀកបំពាក់ខាងក្នុង។ហើយចុងបញ្ចប់បែរទៅជា បិទបាំងដោយ ស្លឹកល្ងាវិញ។”

ហើយបើអ្នកបានធ្វើការកត់សម្គាល់កាលពីខែមុន ទស្សនាវដ្តី វឌ្ឍនភាព ពួកគេ មានស្ត្រីដែលបិទបាំងដោយស្លឹកល្ងា។ ហើយអៀមគងយប់ ឬ អាវលុងស្តើង អ្វីដែលពួកគេស្លៀកនៅពេលយប់មានពន្លឺភ្លឺអាចឆ្លុះមើលឆ្លុះដល់ក្នុង ហើយស្លឹក ល្ងាគឺបាំងតែកន្លែងខ្លះប៉ុណ្ណោះនៅលើរាង កាយរបស់នាង ជាមួយនឹងឈុតមុជ ទឹកដែលមានខ្សែឆ្មារនៅពីលើធ្វើឱ្យរាងកាយលេចចេញមក។ ហើយតើរឿង ទាំងនោះ វាកើតឡើងដោយរបៀបណា!

56 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំធ្លាប់បានឃើញស្ត្រីម្នាក់ឈរនៅសហរដ្ឋអាមេរិក ដូចជាម្ចាស់ក្សត្រី ឬអ្វីមួយ។ ហើយសម្លឹងមើលទៅនាងគឺស្អាតខ្លាំងណាស់ ប៉ុន្តែ នៅក្នុងចិត្តនាងវិញពេញទៅដោយការស្មោកស្រោក។ ហើយនាងបានធ្វើឱ្យ ប្រជាជាតិដើរតាមជំហានរបស់នាង។”

57 បន្ទាប់មកខ្ញុំបាននិយាយថា “ចុងបញ្ចប់ ព្រះអង្គបានប្រាប់ឱ្យខ្ញុំងាកក្រោយ ទៅខាងកើតម្តងទៀត។ ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំងាក ខ្ញុំបានឃើញ គឺមើលទៅ ហាក់បីដូចជាពិភពលោកត្រូវបានផ្ទុះ។ ហើយនៅឆ្ងាយសែនឆ្ងាយដែលខ្ញុំអាច មើលឃើញមិនមានអីទេតែជាក់ណាស់ឈឺជាច្រើនហើយ—ហើយមានដុំថ្ម ឆេះដំ ហោះចេញពីផែនដីទៅ។”

ហើយទាំងនេះត្រូវបានកើតឡើងនៅមុនពេលចុងបញ្ចប់នៃពិភពលោក។ និង ប្រាំក្នុងចំណោមប្រាំពីរដែលបានកើតឡើងរួចទៅហើយក្នុងរយៈពេលសាម សិបបី ឆ្នាំ។ នោះយើងត្រឡប់ទៅពេលចុងបញ្ចប់!

58 ហើយខ្ញុំបាននិយាយប្រឆាំងនឹងប្រព័ន្ធនិកាយនោះមួយរំពេចភ្លាម។ ហើយ ខ្ញុំនៅតែជឿថានៅយប់នេះវាជារឿងដែលជាកន្លែងមួយសម្រាប់ បង្ហូរ ទឹកកខ្វក់ ចូលទៅ។ ខ្ញុំស្ទើរតែមិនអាចជឿថាព្រះជាម្ចាស់នឹងដាក់រឿងដូចនេះចូល ទៅក្នុង ក្រុមជំនុំរបស់ព្រះអង្គដោយសារតែវាបានកើតឡើង ដោយព្រះវិញ្ញាណ នៃ ព្រះ និង បន្ទាប់មកបានស្អាតបរិសុទ្ធមុនពេលដែលអាចអំពាវនាវរកព្រះអង្គ។ អាថ៌ កំបាំង នៃរូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទគឺយើងបានទទួលបុណ្យជ្រមុជដោយការជ្រមុជ ក្នុង ព្រះ វិញ្ញាណរិសុទ្ធ។

59 បាទ មែនហើយប្រព័ន្ធអាងទឹកនេះគឺពិតជាគំរូជីវិតខ្លះរបស់និកាយ។ ជា មនុស្សឆ្លាតម្នាក់គួរតែសម្លឹងមើល ឱ្យច្បាស់ហើយមិនត្រូវចូលទៅក្នុងការនោះឡើយ ដ្បិតព្រះជាម្ចាស់បានបង្ហាញតាមរយៈ ការប្រឆាំងក្នុងកាលទ្រង់មានព្រះជន្ម

ហើយព្រះអង្គមិនដែលភ្លាត់ធ្វើកំហុសណាមួយឡើយ។ ក្រុមណាក៏ដោយ...ពេលដែលមនុស្សម្នាក់បានលើកឡើងជាមួយនឹងរាជសារ ដូចលោក លូធើ លោកវ៉ែស លីជាដើម និងស្តីធើនិងលោកខាល់រីនហើយមានពួកគេផ្សេងទៀតនៅពេលពួកគេបានចាប់ផ្តើមអង្គការនោះ ព្រះបាន ដាក់រឿងនេះនៅអន្លើរ ហើយមិន ដែលបានទៅជួបពួកគេម្តង ទៀតនៅក្នុង ការផុសផុលឡើយ។

60 មើលតាមរយៈប្រវត្តិសាស្ត្រ។ គ្មានពេលណាមួយដែលព្រះជាម្ចាស់ទតមើលលើនិកាយនោះទេគឺមានតែការផុសផុលចេញពីវាគ្មានកន្លែងណាសោះ។ បន្ទាប់មកតាមរយៈប្រវត្តិសាស្ត្រ និងដោយព្រះគម្ពីរបានបង្ហាញថាវាជារឿងកខ្វក់នៅចំពោះព្រះភ័ក្ត្រព្រះជាម្ចាស់ដូច្នោះខ្ញុំមិនចង់ធ្វើអ្វីជាមួយវានោះឡើយ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំបានប្រឆាំង។ ខ្ញុំកំពុងតែព្យាយាមនាំមនុស្សចេញពីវា។

61 យើងត្រូវបានអញ្ជើញ ដូចជានៅស្រុកអ៊ីស្រាអែល ដូច្នោះឥឡូវដើម្បីសម្លឹងមើលជនជាតិអ៊ីស្រាអែលសម្រាប់ឧទាហរណ៍។ ពួកគេ ដរាបណាពួកគេនៅជាមួយ ប្រភពទឹកនោះ ពួកគេមិនជាអ្វីទេ។ ប៉ុន្តែ នៅពេលដែលពួកគេបានអាងទឹកដោយ ខ្លួនឯង ប្រព័ន្ធដែលបង្កើតដោយមនុស្ស បន្ទាប់មកព្រះជាម្ចាស់ចាកចេញពីពួកគេ។ ព្រះអង្គនឹងធ្វើដូចគ្នាសម្រាប់ពួកយើង “ពួកគេបានបោះបង់ចោលព្រះអង្គជាប្រភពទឹករស់។” ជាការអ្វិរទាំថា ព្រះជាម្ចាស់ប្រឆាំងនឹងពួកគេ។ “ដើម្បី ធ្វើអ្វីមួយឱ្យពួកគេនិយាយបានថា អ្នកមើលនូវអ្វីដែលយើងបានធ្វើ!”

62 ឥឡូវក្នុងខណៈពេលនៃការ—ធ្វើដំណើររបស់ម៉ូសេ នៅពេលព្រះជាម្ចាស់ គឺដោយព្រះគុណព្រះអង្គប្រទាន ព្យាការីដល់ពួកគេបានប្រទានឱ្យពួកគេនូវបង្គោលភ្លើងទៅពីមុខពួកគេ បង្ហាញដោយទិសម្តាល់និងអស្ចារ្យ។ ព្រះគុណបានប្រទាននូវអ្វីទាំងអស់នេះ។ ពួកអ៊ីស្រាអែលនៅតែចង់បាន ចង់ឃើញក្រិតវិន័យ។ ពួកគេបានបដិសេធព្រះគុណ ដើម្បីទទួលយកក្រិតវិន័យ។

នោះជាអ្វីជាក់ស្តែងដែលមនុស្សគេធ្វើនាសព្វថ្ងៃនេះ។ ពួកគេបានបដិសេធព្រះបន្ទូលដើម្បីយកប្រព័ន្ធនិកាយដោយសារតែពួកគេចង់ធ្វើតាម ចិត្តពួកគេចង់អ្វី ដែលពួកគេចង់បាននិងទទួលបានជាមួយនោះដែរ។ ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាចធ្វើអញ្ចឹងនៅ ក្នុងព្រះគ្រីស្ទទេ! អ្នកត្រូវតែចូលមកដោយ ស្មោះត្រង់និងមិនប្រឡាក់ ដើម្បីបាននៅក្នុង ព្រះគ្រីស្ទ។

63 ការចាកចេញពីប្រភេទទឹកដើម្បីទៅរកប្រព័ន្ធទឹកដែលមនុស្សជាអ្នកធ្វើ ឬ ជា អាង ទឹកតើអ្នកអាចស្រមៃមើលមាននរណាម្នាក់កំពុងធ្វើនោះ? តើអ្នកអាច ស្រមៃ បាន ស្ថានភាពផ្លូវចិត្តរបស់មនុស្សម្នាក់នោះ អាចដឹកនៅប្រភេទទឹកដែល ហូរ ចេញ ពីអណ្តូងហើយបោះបង់ ចោលអណ្តូងនោះបែបនោះទៅរកអាងទឹក ដែល ធ្វើដោយ មនុស្សមានទាំងសត្វកង្កែបជីងចក់និងក្អាត់និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងផ្សេងទៀត នៅក្នុងវាឬ?

វាមើលទៅហាក់បីដូចជាមិនត្រឹមត្រូវនោះទេ ប៉ុន្តែនោះគឺជាអ្វីដែលមនុស្សគេ បានធ្វើ។ ពួកគេបានបោះបង់ចោលព្រះបន្ទូល ដែលជាប្រភេទទឹកដ៏ពិត ជា ប្រភេទ និង អំណាចរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដើម្បីទៅដឹកទឹកពីអាងដែលបានធ្វើដោយខ្លួនគេ។ ដូចអ្វីដែលគេបានធ្វើនៅពេលនោះគឺពួកគេបានធ្វើឥឡូវដែរ។ ពួកគេ និយាយ...

ព្រះអង្គមានបន្ទូលថា “ពួកគេបានបោះបង់ចោលយើង។” ដោយព្រះអង្គមាន បន្ទូលនៅក្នុងកណ្តាតម្លី យេរេមា ២៖១៤ ឬ ១៣ដោយមានបន្ទូលថា “ពួកគេបាន ចាកចេញពីយើង ដែលជាប្រភេទទឹករស់។”

64 ឥឡូវ យើងឃើញពីអាងនោះ។ យើងឃើញថាវាទាក់ទាញអ្វីខ្លះ។ យើង ឃើញពីរបៀបដែលគេធ្វើវា។ វាជាអាងដែលធ្វើដោយមនុស្សដែលមាន ទឹកហូរ ពីដំបូល ដែលកខ្វក់។ ទឹកដែលហូរពីលើប៉ះនឹងដំបូលដែលកខ្វក់ជាទឹក ដែល លាង ដំបូល ហូរពីរបស់ដែលមនុស្សបង្កើត ចូលទៅកាន់របស់ដែលមនុស្សបង្កើត មួយទៀត ហើយប្រមូលផ្តុំដោយ—មេធាវីជីងចក់និងកង្កែប និងរបស់ពីដីជា ច្រើន ទៀត។ ហើយគួរកត់សម្គាល់ កំទេច និង សត្វទាំងនោះគឺមិន ស្អាតទេកូន ក្អក កូនក្អាត។ ហើយកូនក្អកក្អាតទាំងនោះមិនអាចរស់នៅក្នុងទឹកដែលស្អាតបានទេ។ បើសិនជា អាចរស់នៅក្នុងទឹកស្អាតនោះវានឹងងាប់។ សត្វទាំងនោះត្រូវរស់នៅ ក្នុង ទឹកដែល កខ្វក់។

65 ហើយបច្ចុប្បន្ននេះក៏មានប្រភេទប៉ារ៉ាស៊ីតទាំងនោះដែរ។ អ្នកមិនអាចរស់នៅ ក្នុងទឹកស្អាតនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលជាមូលហេតុធ្វើឱ្យអ្នកជំទាស់យ៉ាងដាច់ អហង្គាចំពោះព្រះបន្ទូល ហើយនិយាយថា “វាប្រឆាំងនឹងខ្លួនឯង ដោយគ្មានអ្វីនៅ ក្នុងនោះទេ។” ពីព្រោះពួកគេត្រូវមានអ្វីដើម្បីធ្វើឱ្យអាងនោះទៅជាកខ្វក់ត្រូវទេ។

ដូចគ្នាទៅនឹងសត្វកង្កែប ជីងចក់ និងកូនក្អកជាដើម។ ពួកវាត្រូវតែនៅក្រវែល និងអាងទឹកដែល ស្អុយកខ្វក់នោះ ដើម្បីរស់ព្រោះនោះជានិស្ស័យរបស់ពួកវា។

ហើយអ្នកមិនអាចនឹងធ្វើការផ្លាស់ប្តូរសត្វនោះបានទេ លុះត្រាតែអ្នកប្តូរនិស្ស័យរបស់វាជាមុនសិន។

អ្នកមិនអាចធ្វើឱ្យមនុស្សមើលឃើញពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់លុះត្រាតែនិស្ស័យរបស់គាត់ត្រូវផ្លាស់ប្តូរសិន ហើយនៅពេលដែលនិស្ស័យរបស់គាត់បានដូរពី និស្ស័យដើម ទៅជាកូនរបស់ព្រះជាម្ចាស់នោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគង់នៅក្នុងគាត់។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានសរសេរនូវព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់!

66 ថ្ងៃនេះខ្ញុំបាននិយាយជាមួយមិត្តភក្តិដ៏ល្អរបស់ខ្ញុំវេជ្ជបណ្ឌិតលីវីដែល មានវត្តមានក្នុងពេលនេះ។ ហើយគាត់ពិតជាអ្នកល្បីខាងទេវវិទ្យាហើយដូច្នោះជា ធម្មតាមានពេលខ្លះ—បានពិភាក្សាយ៉ាងល្អពីបទគម្ពីរ។ ឆ្លាតណាស់។

ហើយគាត់បានសួរខ្ញុំនៅពេលមួយថា ខ្ញុំបានគិតពីភស្តុតាងដំបូងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ “ការនិយាយភាសាចម្លែកអស្ចារ្យ?” គឺមានជាច្រើនឆ្នាំមកហើយ។

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទេខ្ញុំមើលអត់ឃើញទេ?”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំក៏មើលអត់ឃើញដែរ” និយាយហើយ “ខ្ញុំបានទទួលការបង្រៀនបែបនោះ។” គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកគិតថានោះគឺជាភស្តុតាងទេ?”

67 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ភស្តុតាងដែល ល្អបំផុតដែល ខ្ញុំនឹកឃើញគឺសេចក្តីស្រឡាញ់។” ដូច្នោះហើយយើងត្រូវតែនិយាយពីកិច្ចការនោះ។

ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំគិតថាស្តាប់ទៅជាការល្អដែរ ដូច្នោះហើយខ្ញុំគ្រាន់តែ កាន់ជាប់ “ប្រសិនបើមនុស្សម្នាក់ទទួលបានក្តីស្រឡាញ់។”

ប៉ុន្តែនៅថ្ងៃមួយ ព្រះអម្ចាស់ នៅក្នុងនិមិត្តមួយបានតម្រង់ខ្ញុំឡើងវិញ។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “ភស្តុតាងនៃព្រះវិញ្ញាណគឺអស់អ្នកណាដែលអាចទទួល នូវព្រះបន្ទូល” ទោះបីជាក្តីស្រឡាញ់ ទោះជាការនិយាយភាសាចម្លែកអស្ចារ្យ ប៉ុន្តែ វាជាការទទួលបាននូវព្រះបន្ទូល។

68 ហើយបណ្ឌិតលីវីបាននិយាយមកកាន់ខ្ញុំថា “នោះគឺជាបទគម្ពីរ” គាត់បាននិយាយថា “ពីព្រោះនៅក្នុងយ៉ូហាន១៤បានចែងថា នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធសណ្ឌិតលើអ្នក ព្រះអង្គនឹងបើកសម្តែងកិច្ចការទាំងនេះទៅកាន់អ្នក ដែលយើងបានបង្រៀនអ្នក ហើយនឹងបង្ហាញអ្នកទាំងអស់គ្នានូវអ្វីដែលនឹងមកដល់។”

ដូច្នេះហើយនោះគឺជាភស្តុតាងរបស់ព្រះជាម្ចាស់! ព្រះអង្គមិនដែលប្រាប់ខ្ញុំ ខុស នោះទេ។ ថា “វាគឺជាភស្តុតាងរបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ តើព្រះអង្គអាច ជាទី ទុក្ខចិត្តដល់ព្រះបន្ទូល។” អ្នកអាចទទួលពាក្យនោះបាន។

ពីព្រោះព្រះយេស៊ូមិនដែលមានបន្ទូល “នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាង មកអ្នកនឹងនិយាយភាសាចម្លែកអស្ចារ្យ។” ព្រះអង្គមិនដែលមានបន្ទូលថា ព្រះ វិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកអ្នកអាចធ្វើនូវកិច្ចការទាំងនោះ។ ប៉ុន្តែព្រះអង្គ មានបន្ទូល “ព្រះអង្គនឹងមកជំនួសខ្ញុំហើយបង្ហាញអ្នកទាំងអស់គ្នានូវកិច្ចការដែលនឹង ត្រូវមក ។” ដូច្នេះមានភស្តុតាងជាក់ស្តែងរបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដោយយោង តាមព្រះ អង្គផ្ទាល់។

69 ដូច្នេះហើយញាណដែលដឹងទាំងនោះ ហើយអ្វីទៀតដែលមនុស្សមាន ហើយ នៅ តែរស់នៅរបៀបដដែល អ្នកអាចមើលឃើញថាមូលហេតុអ្វីបានជាពួក ធ្វើបែប នោះ។ មើល ដោយសារតែនិកាយ ឬ អាងទឹកដែលកខ្វក់ ហើយអ្នកនឹងមិន ឈរ លើនិកាយដែល...ព្រះបន្ទូលគ្រប់លក្ខណ៍របស់ព្រះជាម្ចាស់។ វាមិនអាច ធ្វើអញ្ចឹង បានទេពីព្រោះអ្នកមិនអាចតែងតាំងឬគ្រប់គ្រងព្រះជាម្ចាស់បានឡើយ។ ទេលោក!

70 មូលហេតុនោះគឺ អ្នកមានក្រុមមនុស្សមួយក្រុមដែលជឿលើព្រះបន្ទូល ចូរឱ្យ គេចាប់ផ្តើមនូវអង្គការមួយ។ អ្វីដែលអ្នកដឹងដំបូងគឺនៅក្នុងឆ្នាំមួយដែលមានក្រុម រីកគី(Rickies)ដែលអ្នកមិនអាចធ្វើអ្វីបាន។ គេតោងជាប់ហើយយើងមិនអាចធ្វើអ្វី បាន។ វាមិនមែនជាប្រព័ន្ធរបស់ព្រះជាម្ចាស់ទេ។ មិនមែនទេដូច្នេះហើយយើងដឹង ថាកិច្ចការនោះគឺខុស។ ដោយសារតែអាងទឹកហើយក្លាយជានឹងមួយដែលម្នាក់ៗ នឹងធ្វើការសម្របទៅតាមនោះ ដើម្បីបានសមាជិក ឬឱ្យមនុស្សចូលមក។

71 យើងរកឃើញថា ប្រព័ន្ធនេះបានចាប់ផ្តើមក្នុងពេលមួយ ក្រឡេកមើលនៅ ជំនាន់អ៊ីស្រាអែល នៅពេលដែលពួកគេបានដឹកអាងទឹកទាំងនោះ។ ហើយមាន ទាំងមនុស្ស និងក្រុមបុរាណ ដែលបានដឹកអាងទាំងនោះ។ ហើយគេមានបុរស ម្នាក់ឈ្មោះហេរ៉ូដដែលជាអ្នកប្រកាស អ្នកគ្រប់គ្រងត្រួតត្រានៅក្នុងរដ្ឋ។

ហើយគាត់ចុះមកដើម្បីស្តាប់អ្នកដែលមិនរកវីជាមួយនឹងនិកាយ។ អ្នកនោះគឺ ជាព្យាករ។ ហើយគ្មានព្យាករណ៍ដែលរីរវល់ទៅនឹង និកាយនោះទេ ប៉ុន្តែជាទី ស្តាប់ខ្លឹមចំពោះគាត់។ ព្យាករណ៍មួយនេះចាប់ផ្តើមនិយាយ “តើអ្នកមិនបានចាប់ផ្តើម

និយាយដោយខ្លួនឯងថា ‘យើងមានអប្រាហាំជាបុព្វបុរសរបស់យើង’ ដ្បិតខ្ញុំសុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា ព្រះជាម្ចាស់អាចធ្វើអោយថ្មទាំងនេះទៅជាកូនចៅលោកអប្រាហាំបានដែរ។”

72 ហើយពួកគេបានដកចេញនូវភ្នំឈ្មោះមុខមាត់ដើម្បីស្តាប់គាត់។ ហើយភិក្ខុយសកេរ្តិ៍ឈ្មោះនេះបានដកប្រពន្ធរបស់បងប្រុសគាត់ចេញពីគាត់ ហើយបានរៀបការជាមួយនាង។ ហើយតើបុរសនោះដើរចេញមុខមកហើយនិយាយថាយ៉ាងដូចម្តេច? ពួកគេគិតថាគាត់នឹងសម្របសម្រួលតាមហើយនិយាយ “ឥឡូវ លោកលោក លោកមានកន្លែងអង្គុយដែលល្អហើយនៅទីនេះ។ ហើយអ្នកគួរតែ...ខ្ញុំរីករាយ ខ្លាំង ណាស់ដែល អ្នកមកទីនេះដើម្បីស្តាប់ខ្ញុំថ្ងៃនេះ។”

យ៉ូហានគ្រាន់តែបានដើរមកដើមមុខហើយនិយាយថា“វាមិនត្រូវតាមក្រិតវិន័យសម្រាប់អ្នកទេ ដែលយកនាង។” អ្វីដែលគាត់បាននិយាយដំបូងនោះគឺ គាត់បានស្រែកយំសំរាប់អំពើបាបរបស់គាត់។

73 ឃើញទេនិកាយបង្កើតឱ្យមានអាងទឹកដែលស្តុកទឹកដែលបុរសអាចរួមរស់ជាមួយស្ត្រី ហើយស្ត្រីទាំងនោះកាត់សក់របស់ពួកគេ ហើយស្លៀកពាក់ ខ្លីៗ និងអ្វីផ្សេងទៀត ហើយហៅខ្លួនថាជាគ្រីស្ទាន។

ប៉ុន្តែប្រភពទឹកពិតប្រាកដ ហាលេលូយ៉ា នៃអំណាចរបស់ព្រះជាម្ចាស់ គឺមិន អាចទប់បានទេ ពីព្រោះវារុញចេញមក។ “ខ្ញុំជាប្រភពទឹករស់។ ពួកគេបានចាកចេញពីខ្ញុំ ទៅជីកអាងទឹកដោយខ្លួនឯង។”

74 ឥឡូវនេះប្រភពទឹករស់ ដែលយើងកំពុងរក តើវាគឺជាប្រភពទឹករស់ដែរឬទេ? យើងរកមើលតើអាងទឹកនោះគឺជាអ្វី ឥឡូវតើប្រភពទឹករស់គឺជាអ្វី? វាគឺជាអណ្តូងដែលជ្រៅ។

“អណ្តូងទឹកដែលជ្រៅ តើជាអ្វីទៅ បងប្រុសប្រានហាំ?”

វាគឺជាអណ្តូងដែលមានទឹកជុះចេញមកពីក្រោមចេញមក។ វាជុះទឹកមកគ្រប់ពេល។ វាគឺជាការផ្គត់ផ្គង់ដោយខ្លួនឯង។ ស្អាតថ្មីជានិច្ច ជាអណ្តូងទឹកដែលជ្រៅ ជាប្រភពទឹករស់។ វាមិនកខ្វក់ និង ស្អុយរលួយទេ។ វារស់រវើក ទឹកនោះដូរ រហូតជុះអ្វីដែលថ្មីចេញមកគ្រប់ពេលហូរមកហូរមកពីប្រភពទឹក។វាចេញពីប្រភព វាមក—ពីកន្លែងដែលជា...ប្រភពទឹករស់ជុះចេញមក។ ទឹកនោះស្អាត

ដោយ ខ្លួន ឯង និង ជាទឹកដែលថ្លា ស្អាត ទឹកស្អាត។ វាជាទឹកដែលចេញមក ដោយឯក ឯង អ្នកមិនចាំបាច់ចាំដល់ពេលដែលមានភ្លៀងធ្លាក់ ដើម្បីបំពេញវា នោះទេវាតែងតែ ជុសចេញមក ផ្គត់ផ្គង់ទឹកដោយឥតមានបង់ថ្លៃអ្វី ។ អ្នកមិន ចាំបាច់សប់វាបូម រឺ វា ដើម្បីយកទឹកមកទេ។ វាជាប្រភពទឹកជុសនៃទឹករស់។

75 អ្នកដឹងទេ អាងទឹកចាស់ទាំងនេះ អ្នកត្រូវតែរងវា រងហើយរងទៀត ហើយសប់ និងធ្វើគ្រប់យ៉ាង ដើម្បីបូមទឹកចេញមកក្រៅ។ ហី!

ប៉ុន្តែប្រភពទឹករស់គឺចេញមកដោយឯកឯងដោយមិនចាំបាច់បូមសប់ឬអ្វី ផ្សេង ទេ។ អូ ខ្ញុំរីករាយណាស់សម្រាប់ប្រភពទឹកនោះ! មែនហើយ!

76 វាមិនត្រូវការតម្រងចម្រោះ ពីលើនោះទេដើម្បីច្រោះមេរោគប៉ារ៉ាស៊ីតចេញ។ ត្បិតដោយសារតែវាចាក់ចូលទៅក្រោមជ្រៅទម្លុះរាល់ផ្ទាំងថ្ម រហូតដល់កន្លែង ដែល គ្មាន មេរោគប៉ារ៉ាស៊ីត។

វាមិនចាំបាច់ព្យួរតម្រងការអប់រំ លើវានោះទេ ត្រូវហើយ ប្រព័ន្ធលោកិយ ដែលបង្កើតឡើងដោយប្រាជ្ញានិកាយរបស់មនុស្ស ដើម្បីប្រាប់អ្នក មុនពេល រីកលចរិត ទោះបីជាអ្នកអាចអធិប្បាយឬអត់ វាមិនត្រូវការវិញ្ញាណក្ខន្ធក៏មកគ្រប ពីលើវានោះទេ។ វានឹងរុញចេញបើសិនជាអ្នកដាក់វានៅទីនោះ។ អ្នកមិនអាច ធ្វើ ដូច្នោះបានទេ។ អណ្តូងនោះទឹកជុសចេញគ្រប់ពេល។ បើអ្នកព្យួរអ្វីមួយនៅលើវា នោះ វានឹងបញ្ចេញទៅកន្លែងម្ខាងទៀត។ វាគ្មានពេលសម្រាប់ និកាយព្យួរអ្វីលើវា នោះទេ។

77 វាមិនត្រូវការ តម្រង ចម្រោះ ប្រដាប់សប់ បូម ឬអ្វីផ្សេងទេ។ គឺទឹកនៅ ទីនោះ តែម្តង ជុសឡើង។ វាមិនពឹងផ្អែកលើទឹកភ្លៀងក្នុងតំបន់ ដើម្បីបំពេញវា ទេ។ ទឹកភ្លៀងជា "ការជុសជុលដែលជាប្រភពទឹក...ដែលជាប្រភពទឹកនៃជីវិត។" កន្លែង ដែលមានសាកសពស្រស់ ឥន្ទ្រីនឹងជុំគ្នានៅទីនោះ។" អ្នកមិនចាំបាច់សប់ ឱ្យចេញនូវការជុសជុលទេ អ្នកមិនចាំបាច់សប់ចេញនូវអ្វីទាំងអស់។ អ្វីដែលត្រូវ ធ្វើ គឺគ្រាន់តែទៅកាន់ប្រភពទឹកនោះ។ វាពេញទៅដោយទឹកស្អាតថ្លាហើយចេញមិន ចេះអស់។ វាមានទឹកជុសចេញមកតែម្តង។

78 អ្នកមិនចាំបាច់ទៅឯអាងទឹក ហើយនិយាយថា "ប្រសិនបើមានភ្លៀងធ្លាក់ ហើយលាងជម្រុកចេញនោះយើងនឹងមានទឹកផឹកជាមិនខាន។ ឃើញទេ? ខ្ញុំ

អើយ! ខ្ញុំអើយ! មិនអញ្ចឹងទេ។ ទឹកនោះផុសមកពីជម្រៅចេញមក ជាទឹកស្អាត ត្រជាក់ គ្រប់ពេល។ អ្នកអាចពីងផ្អែកលើវាបាន។ អ្នកមិនអាចនិយាយថា “ខ្ញុំនឹង ទៅ អាង ទឹកដែលចាស់នេះ។ យើងធ្លាប់ផឹកទឹកចេញពីនោះ ប៉ុន្តែអត់មានភ្លៀង ធ្លាក់ជាយូរមកហើយ។ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា វាប្រហែលជាវឹងស្លូត។”

79 នោះជាប្រភេទនៃអាងទឹកដែលធ្វើដោយប្រព័ន្ធរបស់មនុស្ស។ អ្នកអាចចូល ទៅបាន ប្រសិនបើអ្នកទទួលបានអ្វីមួយធំកើតឡើង ភាគីធំៗ ឬ—ឬអ្វីមួយ ភាគី ដ៏ធំមួយនិងអ្វីមួយដែលកំពុងកើតមានឡើងល្បែងបានកូនិង ភាគីនៅក្នុង បន្ទប់ ក្រោម ដីនោះ និងអ្វីគ្រប់ យ៉ាងដែលអ្នកអាចរកឃើញផ្ទះពេញលេញមួយ។

ប៉ុន្តែអ្នកនឹងទៅកន្លែងណាដែលមានប្រភពទឹកដែលផុសមកជានិច្ច មនុស្ស ទាំងនោះនឹងបានទឹកផឹកដែលស្អាតត្រជាក់។ អ្នកអាចទុកចិត្តបាន! និយាយថា “ទឹកនោះមិនផុសផុលចេញរយៈពេលដប់ឆ្នាំហើយ។ ប្រសិនបើអ្នករស់នៅក្បែរ ប្រ ភពទឹក ទឹកនោះនឹងផុសចេញមកជានិច្ច។

80 ដូចជាក្មេងប្រុសជនជាតិវីលម្នាក់បាននិយាយ។ ឬមានពេលមួយនៅពេល ដែលមានកម្មវិធីវិកផុសផុលកើតឡើងនៅប្រទេសវីលមានក្រុមឥស្សរជន មួយចំនួនមកពីអាមេរិក។ ក្រុមបណ្ឌិតខាងទេវវិទ្យាមួយចំនួនបានធ្វើទស្សនកិច្ច នៅទឹកដីវីល ដើម្បីរកមើលទឹកនៃនិងអ្វីៗ ទីនោះយ៉ាងម៉េចដែរ។ ដូច្នោះហើយ ពួកគេបានស្លៀកពាក់អារ៉ែនិងពាក់មួកដោតរបស់ពួកគេហើយដើរដើរតាមផ្លូវ ។

ហើយក៏មានប៉ូលីសខ្លះតាមផ្លូវផ្អែកព្រៃនៅដែររបស់គាត់ គាត់ផ្តាំ “ខ្ញុំបាន ឱនក្រាបគ្រងឈើគ្នាព្រះអង្គទាំងសូមឱ្យទ្រង់លាងអស់បាបខ្ញុំផងឈាមទ្រង់ បានលាងខ្ញុំឱ្យឥតសៅហ្មង សរសើរព្រះនាមទ្រង់” ដើរនៅតាមផ្លូវ។

ដូច្នោះពួកគេបាននិយាយថា “បុរសនោះហាក់ បីដូចជាអ្នកមានជំនឿល្អ ណាស់។ យើង នឹងទៅសួរគាត់។” ហើយពួកគេបាននិយាយថា “លោក!”

និយាយ “បាទ លោក?”

គាត់បាននិយាយថា “ពួកយើងមកពីសហរដ្ឋអាមេរិកយើងជាគណៈប្រតិភូ។ យើងមកទីនេះដើម្បីស៊ើបអង្កេតពីកម្មវិធីវិកផុសផុលរបស់វីល ជាដើម។ យើងជា បណ្ឌិតខាងទេវវិទ្យា ហើយពួកយើងមកទីនេះដើម្បីនឹងមើលការខុសត្រូវ។” គាត់

បាននិយាយ “យើងចង់ដឹងថាតើកម្មវិធីរីកផុសផុលនៅកន្លែងណា ហើយមាន ទីតាំងធ្វើនៅទីណា។”

គាត់បាននិយាយថា “លោក អ្នកបានមកដល់ហើយ។ ខ្ញុំគឺជាអ្នករីកផុសផុល ជនជាតិ វីល។” អាមែន! “ការផុសផុលនោះគឺនៅក្នុងខ្ញុំ។ គឺនៅទីនេះ។”

81 របៀបនោះគឺនៅពេលដែលអ្នករស់នៅក្បែរ ប្រភពទឹករស់ទឹកនោះមានជីវិត គ្រប់ ពេលផុសចេញមកហើយមកទៀត។ វានៅរស់គ្រប់ពេល គ្រប់ពេលវេលា ទាំងអស់ ម្តងហើយម្តងទៀត។ គឺគ្មានទីបញ្ចប់សោះ។ មិនមែន “ទៅមើលកន្លែង មានទឹកខ្លះប្រសិនបើគ្មានភ្លៀងធ្លាក់អស់រយៈពេលយ៉ាងយូរ” នោះគឺមិនអីចឹងទេ។ តើនោះជាប្រភពទឹករស់ទេ។ ដូចជាខ្ញុំបាននិយាយដូច្នោះដែរថាទឹកនោះគឺ ផុស មកដោយឯងឯងតែម្តង។

82 អ្នកមិនចាំបាច់ដាក់តម្រងលើវា ដើម្បីច្រោះ អ្នកដែលទទួលបានការអប់រំ មួយ ចំនួនអ្នកអាចបញ្ជូនគាត់ទៅដើម្បីអធិប្បាយ ហើយមើលថាគាត់ពិតជាបាន ប្រើ ពាក្យពេចន៍ត្រឹមត្រូវ ប្រសិនបើគាត់បានប្រើជានាម ឬ សព្វនាមជាដើម ឬ គុណនាម។ ភាគច្រើនគឺមិនស្គាល់ពីខ្លួនឯងផង ប៉ុន្តែគាត់បានរស់នៅក្បែរប្រភព ទឹកដដែលជាដដែល។

83 វាមិនចាំបាច់ពីងផ្អែកលើភ្លៀងធ្លាក់ តាមតំបន់ដើម្បី បំពេញបូមទឹកផុសតាម តំបន់នោះដែរ។ វាមិនចាំបាច់ធ្វើដូច្នោះទេ ដោយសារតែវាគឺជា កម្លាំង និង ភាព បរិសុទ្ធរបស់វាផ្ទាល់។ កន្លែងនោះហើយគឺជាព្រះបន្ទូល វាមានអំណាចដោយ ខ្លួនឯងផ្ទាល់តែម្តង! នៅពេលដែលមនុស្សអាចទទួលព្រះបន្ទូលនោះដាក់នៅក្នុង ចិត្តរបស់គាត់ គឺទទួលបាននូវភាពបរិសុទ្ធ។ វាទទួលបាននូវអំណាចដោយផ្ទាល់ ។ គឺនៅចំព្រះបន្ទូលតែម្តង ទឹកនៃជីវិត។

84 ពួកអ៊ីស្រាអែលចាកចេញពីប្រភពទឹក នោះគេនឹងជួបនូវទុក្ខលំបាក។ គ្រប់ ពេល ដែលពួកគេចាកចេញពីទីនោះ ពួកគេតែងតែជួបនូវវិបត្តិ។

ដូចជាពួកយើងសព្វថ្ងៃដែរ។ នៅពេលដែលនៅឆ្ងាយពីប្រភពទឹកផុសនោះមិន មែនជាការល្អនោះទេ។ ហើយបែរជាទៅជីកអណ្តូងយកទឹកដោយខ្លួនឯង ដែលជា អាងទឹកដែលមានទឹកស្អុយកខ្វក់នៅក្នុងនោះ។

85 ប៉ុន្តែព្រះអង្គតែងតែជួយដល់ពួកគេ ការអ្វីទាំងនៅសមុទ្រក្រហម ហើយនៅពេលដែលពួកគេកំពុងតែធ្វើការត្អូញត្អែរនៅឡើយ... នៅខណៈនោះព្រះអង្គបានសន្យា និងបានធ្វើការសន្យាជាមួយពួកគេ។ ព្រះអង្គអាចនឹងបែរចេញពីពួកគេនៅទីនោះ។ តើធ្វើតាមរបៀបដែលពួកយើងមើលឃើញប៉ុន្តែព្រះអង្គបានសន្យាថានឹងយក ពួកគេពីទីនោះ។

តើព្រះអង្គបានធ្វើអ្វី? ពួកគេគឺជាកូនចៅអ៊ីស្រាអែល។ ព្រះអង្គបានផ្គត់ផ្គង់ជាសរសរភ្លើង និងគ្រប់បែបយ៉ាង ដើម្បីបើកបង្ហាញ ព្យាករណ៍របស់ពួកគេ។ ហើយនាំពួកគេទៅ ដល់សមុទ្រ។ ហើយតែងតែមានបញ្ហាប្រឆាំងគ្នា។ ដោយមានទាហ៊ានជាធាន តាមមកទាន់។ ហើយអ្នកដឹងថាព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើអ្វីទេ? ព្រះអង្គគ្រាន់តែបើក ទឹកក្រហមនោះ និង អាងទឹកដែលស្អុយនោះឡើង។

សមុទ្រមរណៈគឺសមុទ្រដែលគ្រោះថ្នាក់ស្លាប់ជាងគេនៅក្នុងពិភពលោក។ វាពិតជាស្លាប់មែន។ វាស្អុយកខ្វក់។ គឺគ្មានអ្វីដែលអាចមានជីវិតរស់នៅក្នុងវាបាន ទេ។

ហើយព្រះអង្គបានបើកទឹកនោះហើយរំដោះឱ្យពួកគេមានសេរីភាព ឆ្លងដល់ម្ខាងទៀត។ ព្រះអង្គបាននាំគេទៅកាន់កន្លែងដែលពួកគេមិនត្រូវនៅក្រោមបន្ទុកដូច អ្វីទាំងនោះទៀតទេ។

86 នៅក្នុងទីរហោស្ថាន ពួកគេឃើញថាអាងទឹកនោះគឺមិនអាចពឹងផ្អែកបាននោះទេ អាងនោះបានរឹងស្ងួតហើយ។ ឃើញថាវាបានឆ្លុះឆ្លាយគ្រប់កន្លែង។ នៅពេលដែលពួកគេកំពុងតែស្ថិតនៅវាលរហោស្ថាន ពួកគេស្រែកចង់ស្លាប់ ដោយសារទឹក ជឹក។ ហើយពួកគេបានទៅរកអាងទឹកនេះគឺហូតហែងអស់ទាំងស្រះទឹកគឺរឹងអស់។ ពួកគេបានទៅកន្លែងមួយផ្សេងទៀត គឺវារឹងស្ងួតដូចគ្នា។ ទើបពួកគេគិតថា តើពួកគេនឹងអាចរកបានទឹកជឹកដែរឬទេ។

ហើយបន្ទាប់មកកន្លែងដែលមិនទំនងថាមានទឹកក្នុងទីរហោស្ថាន ពួកគេបានស្វែងរកឃើញទឹក។ វានៅក្នុងផ្ទាំងថ្ម ទឹកនៅក្នុងថ្ម។ ជាកន្លែងដែលមិនសមថាមនុស្សនឹងអាចរកបានទឹក គួរតែជាថ្មដែលស្ងួតព្រោះវានៅកណ្តាលទីរហោស្ថាន។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញហើយព្រះជាម្ចាស់ធ្វើការដូច្នោះ។ នៅកន្លែងដែលនឹកស្មានមិនដល់ក្នុងរបៀបដែលនឹកស្មានមិនដល់។ នោះជាអ្វីដែលយើងតែងតែមាន។

87 ពួកគេគិតថាអ្នកត្រូវតែមាននិកាយធំៗរួមបញ្ចូលគ្នា ហើយអនុញ្ញាតិឱ្យពួកគេទាំងអស់រួមបញ្ចូលគ្នា ហើយមានទាំងចំនួនជាច្រើនកកកុញ ព្រមទាំងមានអ្នកចូលរួមសហការរាប់ពាន់ទៀត។ ទាំងអស់គឺបែបនេះ ដើម្បីមានការផុសផុល។

ពេលខ្លះព្រះជាម្ចាស់បានយកមនុស្សវ័យចំណាស់ដែលមានមាឌតូចសូម្បីតែ ABC ក៏គាត់អត់ចេះផង ហើយបានដាក់គាត់នៅក្នុងចំណោមក្រុមមនុស្សដែលមិនចេះអក្សរដែលពិបាកយល់សម្រាប់ពួកគេពីការយល់ខុសពីគេ ព្រះអង្គអាចលើកឡើងការផុសផុលចេញមកដែលនឹងរញ្ជួយទៅដល់ពិភពលោក។ ព្រះអង្គបានធ្វើនៅសម័យលោកយ៉ូហាន។ ព្រះអង្គបានធ្វើនៅសម័យព្យាករី។ គ្មាននរណាម្នាក់ ក្នុងចំនោមពួកគេបានទទួលការអប់រំអ្វីជ្រៅជ្រះឡើយ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់នៅតែអាចយកពួកគេមកប្រើបាន។

88 នៅក្នុងថ្មីដែលមានទឹកចេញមក។ ព្រះអង្គជាថ្មី។ ហើយព្រះអង្គបានបង្ហាប់ទៅថ្មនេះ ហើយគួរតែវាយ។ ហើយព្រះអង្គបានប្រទាននូវទឹកស្អាតថ្លាយ៉ាហូរហៀរដើម្បីឱ្យពួកគេផឹក។ ព្រះអង្គបានសង្គ្រោះដល់អស់អ្នកដែលបានផឹកពីវា។ ដោយស្របតាមទាំងស្រុងជាមួយនឹង យ៉ូហាន ៣:១៦។

...ព្រឹត្តិព្រះអង្គស្រឡាញ់មនុស្សលោកដល់ម្ល៉េះបានជាទ្រង់ប្រទានព្រះរាជបុត្រាដែលទ្រង់បានបង្កើត...ដល់អស់អ្នកណាដែលជឿដល់ព្រះរាជបុត្រានោះមិនត្រូវវិនាសឡើយគឺឱ្យមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ចវិញ

89 ព្រះជាម្ចាស់វាយថ្មនោះត្រង់កាលវ៉ារី។ ទោសរបស់យើងបាននៅលើព្រះអង្គដែលពីទ្រង់នឹងមានវិញ្ញាណនៃជីវិតដែលផ្តល់ឱ្យអ្នកនិងខ្ញុំនូវជីវិតអស់កល្ប។ នោះជានិយមរៀបដឹកខ្លោះរបស់វា ដែលនៅក្នុងទីវាលហោស្ថាន។

90 ពួកគេមិនចាំបាច់ទៅគាស់កាយ ជីក បូមឬអ្វីនោះទេ គឺគ្រាន់តែផឹកទឹកដែលព្រះអង្គផ្គត់ផ្គង់ឱ្យ ដោយឥតគិតថ្លៃ។ នៅពេលដែលពួកគេមិនចាំបាច់ប្រើកម្លាំងដើម្បីនឹងផឹកទឹកពីស្រះ។ ពួកគេមិនចាំបាច់ជីកគាស់ ដងជាមួយនឹងផុងទេ។ ពួកគេមិនចាំបាច់មានបូមវាចេញមកទេ។ ពួកគេគ្រាន់តែផឹកទឹកដែលចេញមក។

ហើយឥឡូវគឺវាចប់សព្វគ្រប់ហើយ។ អ្នកមិនចាំបាច់ចូលរួមអ្វីទាំងអស់។ អ្នកមិនចាំបាច់ចុះទៅអាសនា ហើយធ្វើអ្វីផ្សេងៗនោះទេដូចជាការបូមទឹកនោះចេញមកទេ។ អ្នកមិនចាំបាច់និយាយអ្វីសូម្បីតែមួយម៉ាត់ និយាយម្តងហើយម្តងទៀត

រហូតដល់អ្នកមានការច្របូកច្របល់នៃភាសា។ អ្វីមួយដែលអ្នកត្រូវធ្វើគឺគ្រាន់តែ ដឹករបស់ព្រះអង្គ ដោយឥតគិតថ្លៃ ជាការផ្គត់ផ្គង់តាមរបៀបរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ មិនមានការបូមបុកយកទឹកគឺមិនបាច់ធ្វើអ្វីទាំងអស់គ្រាន់តែដឹកទឹកនោះដោយ ឥត គិតថ្លៃ។ អ្នកមិនចាំបាច់ធ្វើអ្វីទាំងអស់គឺគ្រាន់តែដឹកទឹកនោះទេ។ ដោយ គ្រាន់តែ ជឿ។ នោះជាអ្វីដែលខ្ញុំអាចនិយាយបាន។

ពួកគេមិនចាំបាច់ធ្វើអ្វីទាំងអស់ដើម្បីបានវា។ មិនចាំបាច់ដឹកមិនចាំបាច់បន្ទន់ ខ្លួនចុះ។ ពួកគេមិនចាំបាច់ ស្រែកយំរាល់យប់ដើម្បីបានទឹកនោះទេ។ ពួកគេ គ្រាន់ តែដឹកវា ទឹកនោះចេញមកជាស្រេច។ មែនហើយ។

91 ខ្ញុំកំពុងតែសម្លឹងមើលបុរសម្នាក់ដែលនៅខាងក្រោយក្នុងបន្ទប់នេះ។ ខ្ញុំក៏នឹក ចាំ ប្រាប់គាត់ថា នៅក្នុងជង្រុកចំបើងចាស់មួយ នៅក្នុងស្នាក់។

ហើយគាត់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនល្អនោះទេ។”

92 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំដឹងថាអ្នកគឺមិនល្អនោះទេ។” ហើយខ្ញុំនិយាយថា “ខ្ញុំក៏ មិនល្អដូចគ្នា។” ប៉ុន្តែខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកកំពុងតែសម្លឹងមើលខ្លួនឯងជាអ្វី។ ហើយ ឈប់ សម្លឹងមើលថាអ្នកគឺជាអ្វី ប៉ុន្តែចូរសម្លឹងមើលថាព្រះអង្គគឺជាអ្វី។”

គាត់និយាយថា “ប្រសិនបើខ្ញុំអាចផ្តាច់បារីបាន បងប្រុសប្រាបាំ នោះខ្ញុំ—ខ្ញុំ —ខ្ញុំនឹងអាចក្លាយជាគ្រីស្ទានបានហើយ។”

93 ខ្ញុំនិយាយថា “កុំទាល់តែផ្តាច់បារីបាន។ អ្នកកំពុងតែប្រឹងប្រែងធ្វើល្អរួចទើប ចូលទៅកាន់ព្រះអង្គ។ ព្រះអង្គមិនបានយាងមកដើម្បីសង្គ្រោះមនុស្សល្អនោះទេ ព្រះអង្គយាងមកដើម្បីសង្គ្រោះមនុស្សអាក្រក់ដែលដឹងខ្លួនថាខ្លួនគឺអាក្រក់។”

គាត់និយាយថា “អញ្ចឹង...”

ខ្ញុំនិយាយ “សូមស្តាប់ អ្នកពិតជាមិនចង់ទៅស្ថាននរកទេមែនទេ?”

គាត់ឆ្លើយថា “អត់ទេ។”

94 ខ្ញុំនិយាយ “អញ្ចឹងអ្នកមិនចាំបាច់ទេ ព្រះអង្គសុគតដើម្បីកុំឱ្យអ្នកទាំងអស់គ្នា ទៅទីនោះ។”

គាត់និយាយថា “តើខ្ញុំត្រូវធ្វើអ្វី?”

ខ្ញុំឆ្លើយថា “មិនចាំបាច់ធ្វើអ្វីទេ។ វាសាមញ្ញណាស់។”

គាត់និយាយ “ប៉ុន្តែបើខ្ញុំ ធ្លាប់...”

95 ខ្ញុំនិយាយ “អញ្ចឹងអ្នកអាចជក់បារីបានម្តងទៀត។ ឈប់គិតអំពីបារីទៀតទៅ។ គ្រាន់តែ នឹកចាំអំពីព្រះអង្គនូវអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ តើព្រះអង្គគឺជាអ្វី មិនមែនអ្នកគឺ ជានរណានោះទេ។ អ្នកមិនល្អល្មម ហើយមិនធ្លាប់បានល្អ និង នឹងមិនអាចទៅជាល្អបានដែរ។ប៉ុន្តែព្រះអង្គគឺល្អ គឺមានតែព្រះអង្គមួយ!” ហើយខ្ញុំ និយាយថា “ឥឡូវ រឿងមួយដែលអ្នកត្រូវធ្វើគឺ ប្រសិនជាអ្នកគ្រាន់ តែទុកអ្វីដែល ជាអ្នកហើយគ្រាន់តែ ស្ម័គ្រចិត្តទទួលយកនូវអ្វីដែលព្រះអង្គបានធ្វើ។ អ្វីដែលអ្នក ត្រូវធ្វើគឺគ្រាន់តែទទួក យក។”

“ហេអ្វី” គាត់និយាយថា “នោះគឺសាមញ្ញទេ។ខ្ញុំនឹងធ្វើបែបនោះ”

96 ខ្ញុំបាននិយាយ “នេះជាព្រែក” មើល? ខ្ញុំបាននាំគាត់មកទីនេះ ដោយ ធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកឱ្យគាត់ដោយនូវព្រះនាមព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។

ពួកគាត់មួយចំនួនបានអង្គុយនៅទីនេះ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថាពួកគេមាន អាមេ ណាំ ថាអស់សំណើចចំពោះខ្ញុំដែលញុំធ្វើបែបនោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានដឹងនូវអ្វីដែលខ្ញុំធ្វើ។ ខ្ញុំបាន ឃើញ នៅអ្វីដែលកើតឡើងពិតប្រាកដចំពោះបុរសនោះ។ ខ្ញុំអាចមើលឃើញនៅទី នោះ ហើយខ្ញុំបាននាំគាត់ និង បានធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកឱ្យគាត់នៅក្នុងព្រះនាមព្រះ អម្ចាស់ យេស៊ូ។

ហើយនៅពេលដែលយើងធ្វើដូច្នោះ វាមិនយូរប៉ុន្មាន បន្ទាប់មករហូតដល់ខ្ញុំបានទៅផ្ទះកូនប្រុសរបស់គាត់។ យើងបាន—ឃើញនិមិត្តមួយ ដែលមានដើមឈើមួយដើមបានបាក់នៅកន្លែងមួយ ហើយបុរសម្នាក់ដួលស្ទើរតែបាក់ខ្នងរបស់គាត់។ ដោយនាំគាត់ទៅកាន់មន្ទីរពេទ្យ។ ហើយនៅយប់នោះព្រះជាម្ចាស់បានបើកសម្តែងសម្រាប់ខ្ញុំ នោះគឺជាទីបញ្ចប់នៃ បារី។

ដូច្នោះនៅថ្ងៃបន្ទាប់គាត់ចង់ជក់បារី។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងទិញឱ្យគាត់មួយកញ្ចប់ ហើយយកទៅឱ្យគាត់។ អ្នកគ្រាន់តែចាំមើល ថ្ងៃដែលគាត់ជក់បារីគឺចប់ហើយ។” គាត់មិនជក់សូម្បីតែមួយដើម ចាប់តាំងពីពេលនោះមក។ ព្រះ!

97 មើល អ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើដំបូងគឺត្រូវចូលទៅកាន់ ប្រភពទឹកនោះ។ អ្នកត្រូវ តែចូលទៅកាន់ទឹកនោះ ត្រូវដឹងថាគ្មានអ្វីដែលអ្នកអាចធ្វើបាន វាគឺជាអ្វីដែលព្រះអង្គបានធ្វើសម្រាប់អ្នក។ អ្នកមិនចាំបាច់ជីក អ្នកមិនចាំបាច់បូមទឹកនោះចេញមក អ្នក

មិនចាំបាច់ធ្វើនេះធ្វើនោះ។ អ្វីដែលអ្នកគ្រាន់តែធ្វើនោះគឺទៅជីកទឹកនោះតែម្តង គឺ មានតែប៉ុណ្ណឹង។ ប្រសិនបើអ្នកស្រេក ចូរទៅជីកទឹកនោះទៅ!

98 ឥឡូវ ព្រះអង្គគឺជាថ្មដា។ ព្រះជាម្ចាស់ចាត់ព្រះអង្គមកសម្រាប់យើង ហើយ ព្រះអង្គប្រទានឱ្យយើងនូវទឹកស្អាតបរិបូណ៌។ ព្រះអង្គមិនទាន់ធ្វើនៅឡើយ ថ្ងៃនេះ គឺដល់អស់អ្នកដែលនឹងជឿ។ នេះគឺជាព្រះគុណ ពិតប្រាកដណាស់គឺដល់ រាស្ត្រ របស់ព្រះអង្គគឺជាយើងរាល់គ្នា។

99 មានអ្វីដែលដូចនៅទីនោះ ដូចជាមនុស្សសព្វថ្ងៃ ត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បី ទទួលនូវអ្វីដែលពួកគេអាចយកបាន ប៉ុន្តែមិនចង់ឱ្យអ្វីដែលនឹងត្រូវតបស្នងមកវិញ ទេ។ អ្វីស្រាវអែលបានត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បី—ដើម្បីជីកទឹកដែលចេញពីថ្ម ប៉ុន្តែ ពួកគេមិនចង់ថ្វាយទៅព្រះជាម្ចាស់នូវព័ន្ធកិច្ចរបស់ព្រះអង្គដែលគេធំពាក់ទ្រង់ នោះទេ។

100 ហើយព្រះអង្គតែងតែប្រទានដល់យើងរាល់គ្នានូវព័ន្ធកិច្ចមួយ។ អ្នកដឹង ហើយ ថា យើងមិនអាចដកដង្ហើមបានផងប្រសិនបើគ្មានព្រះអង្គ។ យើងមិនអាច ដកដង្ហើម បានដោយគ្មានព័ន្ធកិច្ចរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ នោះគឺជារបៀបដែលយើង ពឹងផ្អែកលើព្រះអង្គ។ ហើយវាស្ទើរតែធ្វើឱ្យយើងបែកខ្ញែកជាពីរប្រសិនបើយើង ព្យាយាម ធ្វើដើម្បីសម្រាប់ព្រះអង្គ។ ទ្រង់ចង់ឱ្យយើងធ្វើអ្វីមួយដោយទៅមើល អ្នកខ្លះ ទៅអធិ ស្ឋានសម្រាប់អ្នកខ្លះទៅជួយអ្នកខ្លះ វាស្ទើរតែធ្វើឱ្យយើងបែកខ្ញែក ដើម្បីធ្វើវា។ ប៉ុន្តែ យើងមិនចង់ធ្វើអ្វីដើម្បីព្រះអង្គសម្រាប់ព័ន្ធកិច្ច។

101 ការថ្លែងរបស់ព្រះអង្គនោះគឺ “ពួកគេបានបោះបង់ចោលខ្ញុំ គឺលោកិយ ហើយ បានទទួលយកនូវអាងទេកដែលបែកជំនួសវិញ។ បានទទួល... ពួកគេបានបោះ បង់ចោលខ្ញុំ ប្រភពនៃជីវិត ប្រភពទឹកនៃជីវិត ហើយពួកគេមានបំណងចិត្ត និង ចង់ ជីកទឹកពីអាងទឹកដែលស្តុយ។” អ្នកអាចស្រមៃមើល?

102 អ្នកអាចស្រមៃឥឡូវនេះពីមនុស្សម្នាក់ ថា នេះ មានអណ្តូងដែលជ្រៅនៅក្នុង ស្រទាប់ថ្មទឹកចេញ ពីថ្មកំបោរ គឺនៅចំកណ្តាលផ្ទាំងសិលា ដែលក្នុងខ្សាច់ជាដើម ដែលទឹកនោះជាទឹក ស្អាតបំផុត ហើយដែលប្រសើរជាងដែលត្រូវជីកទឹកចេញពី អាងដែលត្រូវប្រោះ ហើយដែលបានស្រក់ទឹកនោះមកពីជុំវិញដំបូលអាត់? ហើយ ធ្លាក់ចូលទៅក្នុង អាងនោះ ដែលជាកន្លែងទឹកស្រក់ចូល ដោយហូរពីជង្រុក ដំបូល ខ្ទម ហើយបានហូរចូលទៅក្នុងអាង ហើយយើងចង់... ជីកទឹក តើយើងចង់

ជីកទឹកនោះ មុនពេលដែលវាហូរចូលទៅក្នុងអាងអណ្តូងនោះទេ? នោះគួរតែមាន អ្វីដែលមាន ការគិតខុសជាមួយនឹងមនុស្ស។ ត្រូវហើយ។

103 ហើយនៅពេលដែលមានបុរសឬស្ត្រីដែលនឹងឈរលើនិកាយដោយខ្លួនឯង នោះនឹងអនុញ្ញាតិឱ្យមានសក់បះប្រដាងស្លៀកពាក់ខើចខ្លី ផាត់មុខផាត់មាត់ ហើយ មានអ្វីទៀតជាច្រើន ហើយមានទាំង—កម្មវិធីខ្លះដែលកំពុងតែ កើតមាន ឡើង ហើយអាចទៅលេងបោះបាល់ប៊ូលលីង និង—ធ្វើអ្វីដែលអត់ប្រយោជន៍ ជាច្រើន ទៀតដោយការបំពាក់ទាំងនោះហើយប្រសើរជាជាងពួកគេធ្វើតាមសម័យចាស់ ព្រះ បន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ដែលបានកាត់ផ្តាច់ចេញហើយធ្វើឱ្យ សុភាពនាវីត្រូវ បាន ដកចេញពីស្រ្តីហើយធ្វើឱ្យពួកគេត្រូវប្រព្រឹត្តិស្លៀកពាក់ឱ្យបានសមរម្យ ដកបារី និងថ្នាំជក់ចេញការស្ស៊ូថ ស្បែកនិងការជេរប្រមាថ ចេញព្រមទាំងការកុ ហាក់លួច ចេញ ពីអ្នកនិងលោកិយចេញពីអ្នកហើយផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវអ្វីមួយដែល ល្អឥតខ្ចោះ ស្តាប់ស្តាប់។ មូលហេតុអ្វីបានជាបុរសឬស្ត្រីទៅស្វែងរកអ្វីទាំងនោះ សម្រាប់សេចក្តី កំសាន្តចិត្ត? តើអ្នកទទួលសេចក្តីកំសាន្តពីនោះដោយរបៀប ណា?

104 តើអ្នកអាចជីកទឹកដែលស្អាតដែលចេញពីអាងដែលស្តុយដោយរបៀបណា? មូលហេតុអ្វីដែលធ្វើឱ្យមនុស្សម្នាក់អាច...បើសិន មនុស្សម្នាក់ទៅកាន់អាងទឹក ដែល ស្តុយដើម្បីជីកទឹកនោះនៅពេលដែលបើកទឹកអាងអណ្តូងនោះអ្នកនឹងនិយាយ ថា “ម្នាក់នោះមានអ្វីដែលមិនប្រក្រតីនៅក្នុងគំនិតគាត់ហើយ។”

ហើយប្រសិនបើបុរស ឬស្ត្រីនឹងទៅកាន់កន្លែងនោះដើម្បីរកសេចក្តីកំសាន្ត ចិត្ត នោះមានអ្វីដែលមិនប្រក្រតីចំពោះព្រលឹងវិញ្ញាណអ្នកនោះហើយ។ ពួកគេ មិន ចង់បានព្រះបន្ទូល។ វាបង្ហាញថានិស្ស័យរបស់ពួកគេគឺនៅតែដូចជាសត្វ កង្កែប ឬ កូនក្អកឬជាអ្វីផ្សេងទៀតត្រូវទេ អ្វីដែលមកពីធម្មជាតិដែលនាំឱ្យអាង នោះ មានក្លិន ស្តុយពីព្រោះ វាជាប្រភេទរុក្ខជាតិឬសត្វដែលមិនអាចរស់នៅក្នុងទឹក ដែលស្អាត នោះ ទេ។ ពួកវាមិនអាចរស់បានទេបើទឹកនោះជាទឹកស្អាត។ មិនអាច នោះទេ។

105 ឥឡូវការត្អូញត្អែរនោះគឺ “ពួកគេបានបោះបង់ចោលវា។” ហើយសព្វថ្ងៃនេះ ពួកគេកំពុងតែធ្វើរឿងដែលដូចគ្នានោះ។

ឥឡូវក្រឡេកមើលស្រ្តីនៅក្បែរមាត់អណ្តូង។ ហើយនាងមកកាន់អណ្តូង របស់លោកយ៉ាកុបហើយនាងតែតែមកជួសទឹកនៅ ទីនោះរាល់ពេលនៅអណ្តូង នោះ។ ប៉ុន្តែអណ្តូងដែលត្រូវបានគេហៅថាជាអណ្តូងរបស់លោកយ៉ាកុបដែលយើងហៅ បែបនោះ ពីព្រោះគាត់បានដឹកបីនាក់គាត់នៅទីនោះ ហើយនេះជាអណ្តូងដែល គាត់បានដឹក។ ឥឡូវនាងមានដំណើររឿងយ៉ាងអស្ចារ្យ។ នាងបាននិយាយថា “ឥឡូវ ពួករបស់យើងជាអ្នកដឹកអណ្តូងនោះគឺលោកយ៉ាងកុប គាត់បានដឹកទឹក ពី អណ្តូងនេះ រួមទាំងបូងសត្វរបស់គាត់ផង ព្រមទាំងប្រើប្រាស់សម្រាប់អ្វីៗផ្សេង ទៀត។ តើវានៅមិនទាន់ល្អគ្រប់គ្រាប់ទេឬអី?”

106 ព្រះអង្គមានបន្ទូលថា “ប៉ុន្តែទឹកដែលអ្នកជួសមកដឹកនោះអ្នកនឹងស្រែកម្តងទៀត ត្រូវត្រឡប់មកដងវិញទៀត។ ប៉ុន្តែ” ព្រះអង្គមានបន្ទូល “ទឹកដែលខ្ញុំឱ្យដល់អ្នកគឺ ជាប្រភពទឹក ដែលផុសចេញមកពីខាងក្នុង ហើយអ្នកមិនចាំបាច់មកទីនេះទៀត ដើម្បីដងវាទៀតនោះទេ គឺវានៅជាប់ជាមួយអ្នកតែម្តង។”

107 កំណត់សម្គាល់ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលនាងបានរកឃើញថា បទគម្ពីរស្តីពីប្រភពទឹកនោះគឺមានបន្ទូលសំដៅទៅលើតាមរយៈទិសម្តាល់នៃបទគម្ពីរដែលនាង កំពុងតែស្វែងរក នាងបានចាកចេញពីកន្លែងដែលគេបានហៅថាអណ្តូងរបស់ លោកយ៉ាកុបហើយមិនដែលវិលត្រឡប់មកដងទឹកនោះវិញម្តងទៀតទេពីព្រោះ នាងបាន រកឃើញថ្មគ្រឹះដីពិត។ មើល? នាងបានរត់ចូលទីក្រុង។ នាងបានឆ្លងកាត់អំពើបាប។ នាងលែងជាស្រ្តីដែលអាក្រក់ទៀតហើយ។ នាងបាននិយាយថា “មកមើល អ្នកណាទៀតដែលខ្ញុំបានរកឃើញបុរសម្នាក់ ដែលបានប្រាប់ខ្ញុំពីដំណើររឿងដែល ខ្ញុំបានធ្វើ។ តើគាត់មិនមែនជាព្រះគ្រីស្ទទេឬអី?”នាង...អាងទឹកនោះគួរតែជា អាង ដែលអាចប្រើបានវាត្រូវបានផ្តល់មកនៅក្នុងគោលបំណងរបស់វា។ ឥឡូវនាងបាន នៅ ឯប្រភពទឹកដីពិត។ អាងទឹកដែលល្អគឺ អាងដែលមានប្រភពទឹកបើកចេញ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលប្រភពទឹកដ៏រស់ចេញមកអាងនោះបានបាត់បង់ នូវកម្លាំង របស់ វា។ នាងបានរកឃើញកន្លែងដែលប្រសើរដើម្បីដឹក។

108 ហើយជាកន្លែងដែលល្អប្រសើរ។ កន្លែងដែលល្អប្រសើរ ហើយនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ នៅក្នុងយ៉ូហាន៧:៣៧ និង ៣៨ ព្រះយេស៊ូមានបន្ទូលនៅបុណ្យ នៃរោង ឧបោសថ “ប្រសិនបើមានអ្នកណាស្រែក ឱ្យគាត់ចូលមកឯខ្ញុំ ហើយដឹកចុះ។”

ពួកគេអរសប្បាយ។ ពួកគេមានមានទឹកដែលហូរចេញមកពីអាសនា ហើយ—ហើយ ពួកគេបានដឹកទឹកពីនោះនៅក្នុងការប្រារព្ធពិធី នៃ—ពិធីបុណ្យនោះ។ ហើយ មានបន្ទូលថា“ពួកពួយការរបស់យើងបានដឹកទឹកពីថ្មខាងឯក្រៅ វិញ្ញាណនៅ ក្នុងទីវាលរហោស្ថាន។” មើល ពួកគេបានដឹកអាងដោយខ្លួនឯង ទឹកស្អុយដែលគេបានបូមមកពីកន្លែងផ្សេងៗហើយបាញ់ចេញពីក្រោមអាសនា។ ហើយពួកគេបានមកជុំវិញហើយដឹកទឹកនោះហើយនិយាយថា“ជាច្រើនឆ្នាំកន្លងមកពួកពួយកោយើងបានដឹក នៅក្នុងទីរហោស្ថាន។”

ព្រះយេស៊ូមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំគឺជាថ្មដាដែលនៅក្នុងទីរហោស្ថាន។”

បានមានបន្ទូលទៀតថា “យើងបានបរិភោគនំម៉ាណាដែលមកពីស្ថានសួគ៌ ហើយ ព្រះជាម្ចាស់ជាអ្នកបង្កវាទំលាក់មក។”

109 មានបន្ទូលថា“ខ្ញុំគឺជានំម៉ាណានោះ។” ទ្រង់ជាប្រភពទឹកនោះ គឺបានផុសនៅក្នុងចំណោមពួកគេ។ នំប៉័ងនៃជីវិតនោះបាននៅក្នុងចំណោមពួកគេ។

ហើយពួកគេនៅតែមិនចង់បាន។ ពួកគេចង់បានអាងទឹកដោយខ្លួនឯងជាងពីព្រោះ មនុស្សជាអ្នកធ្វើរះ ហើយព្រះជាម្ចាស់បានបញ្ជូន នោះ។ ហើយគឺជាអ្វីមួយ ដែលមានលក្ខណៈខុសប្លែកទាំងស្រុង។ ការដឹកអាងទឹកដោយខ្លួនឯង!

110 ព្រះអង្គមានបន្ទូលថា “ប្រសិនបើមានអ្នកស្រែកចូរឱ្យគាត់មកឯខ្ញុំ ហើយ ដឹកចុះ។” ទ្រង់គឺជាប្រភពទឹក។

ហើយដូចជាមានចែងនៅក្នុងបទគម្ពីរស្រាប់“ចេញពីពោះរបស់គាត់គឺនឹងមានទន្លេជីវិតហូរមក។” អូព្រះអង្គគឺដូចជាអណ្តូងរ៉ែនោះ “ចេញពីពោះគាត់ឬពីផ្នែកខាងក្នុង នឹងមានទឹកនៃជីវិតហូរចេញមក។”

111 ព្រះអង្គគឺជាថ្មដាដែលនៅក្នុង...ដែលជាថ្មដារបស់ហាកា នៅពេលដែលមានទុក្ខលំបាក នៅពេលដែលកូនរបស់គាត់ជិតនឹងស្លាប់ នៅពេលដែលគេបានដកនាងចេញពីជុំ ហើយចេញពីនោះមកជាមួយនឹងក្មេងតូចអ៊ីស្កាអែល។ ទឹករបស់នាងនៅក្នុងថង់ស្បែកដែលនាងបានរួចមកជាមួយនាងបានអស់។ ហើយនាងបាន ដាក់ក្មេងតូចអ៊ីស្កាអែលចុះ ហើយបានដើររំលងទៅ ដោយក្រាបចុះ ហើយយំសោក ហើយ អូ ពីព្រោះតែនាងមិនចង់ឃើញកូននោះដាច់ខ្យល់ស្លាប់។ ហើយនៅក្នុងខណៈពេលដែលនោះហើយទេវតារបស់ ព្រះជាម្ចាស់បានមានបន្ទូល

ហើយនាងបានឃើញប៊ី...សេបា អណ្តូង—ដែលមានទឹកហូរចេញមក ហើយនៅ តែហូរហូតដល់សព្វថ្ងៃ។ ព្រះអង្គគឺជាប៊ីសេបារបស់ហាកា ជាថ្មីនៅក្នុងទី រហោស្ថាន។

112 ឈរនៅទីនេះនៅក្នុងទឹកដែលពេញដោយឈាម នៅថ្ងៃនោះដែលកំពុងតែ ឈរនៅក្នុងតំណក់ព្រះ។ [មានចំណុចខ្មៅមួយជាប់—Ed។]...ពេលមានព្យុះ។ នៅក្នុងសាការីជំពូកទី១៣ព្រះអង្គគឺជាប្រភពទឹកនោះ ដែលបានបើកនៅក្នុង តំណក់ របស់ដាវីឌ សម្រាប់ការសំអាត និង សម្រាប់ (អំពើបាប) ការលាងសំអាត អំពើ បាប។ ព្រះអង្គគឺជាប្រភពទឹកនោះ។ ហើយនៅក្នុងទំនុកតម្កើង៣៦:៩ព្រះអង្គ គឺជា ប្រភពទឹកនៃជីវិតរបស់ស្តេចដាវីឌ។ព្រះអង្គនៅតែជាប្រភពទឹកនោះនៅក្នុង តំណក់ របស់ដាវីឌ។

ហើយមានជា កំណាព្យនៅក្នុងចិត្តរបស់គាត់ទៅទីនោះ។ កំណាព្យនោះ ពោល ថា:

មានប្រភពទឹកពេញដោយឈាម
ហូរពីសសៃរបស់អេម៉ាញ៉ូអែល
នៅពេលមនុស្សមានបាបបានចូលទៅជិត
នោះទ្រង់លាងឱ្យម៉ត់ហ្មង។

ព្រះអង្គគឺជាប្រភពទឹកនៃជីវិតនោះ ប្រភពទឹក។ ព្រះអង្គគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះជាម្ចាស់។

113 មនុស្សបច្ចុប្បន្ននេះគេបានបោះបង់ចោលព្រះអង្គ ព្រះបន្ទូលដ៏ពិត ទឹកនៃជីវិត និងដាក់ខ្លួនគេចេញទៅកាន់អាងទឹកដែលជានិកាយម្តងហើយម្តងទៀតកាត់ចេញ ជីករូង!

114 ឥឡូវនេះយើងដឹងថាពួកគេមានអាងទឹកដែលបែក។ ហើយអាងនេះគឺមាន ពេញទៅដោយមេធាគជាច្រើនដ៏មិនគួរឱ្យជឿ ការអួតបំប៉ោងដែលមិនគួរឱ្យជឿ កម្មវិធីអប់រំនិងអ្វីផ្សេងទៀតជាច្រើន ដែលផ្ទុយទៅនឹងព្រះបន្ទូលសន្យារបស់ព្រះជា ម្ចាស់។ ពួកគេជាអ្នកមន្ទិលសង្ស័យព្រះបន្ទូល។

115 ឥឡូវអាងទឹកទាំងនេះដែលពួកគេមានព្រះគម្ពីរដែលមានបន្ទូលថា "បានបែក ។"អាងទឹក ដែលបានបែកគឺអាងទឹកដែល"លិច"ជ្រាបទឹកជាអាងបង្ហូរ ទឹកស្អុយ។

តើវាកំពុងធ្វើអ្វីទៅ? វាបានក្លាយជាសាសនាដែលមនុស្ស បានហៅព្រះវិហារ ក្រុមប្រឹក្សាពិភពលោក។ នោះហើយជាកន្លែងអាងទឹកឆ្ងាយដែលនាំមនុស្សទៅ ទាំងអស់នោះគឺដោយសារតែពួកគេបានបោះបង់ចោលព្រះអង្គដែលមាន...ប្រភព នៃ ទឹករស់ហើយបានធ្វើ អាងទាំងនេះ។

116 ជីកចេញពីប្រព័ន្ធផ្នាក់សិក្ខាសាលាដ៏ធំនៃការរៀនការអប់រំជាដើម។នោះ ហើយ ជាប្រភេទនៃស្រះពួកគេកំពុងជីកនៅថ្ងៃនេះដែលមនុស្សម្នាក់ត្រូវមាន PH.D ឬLL.D.ឬបរិញ្ញាបត្រសិល្បៈឬអ្វីទៀតមុនពេលដែលគាត់អាច ចេញទៅ អធិប្បាយបាន។ អាងដែលបានចាក់បំពេញជាមួយទេវវិទ្យាដែលបានបង្កើតដោយ មនុស្ស។ ពួកគេ បាននាំពួកគេទៀតទៅកាន់សាលាធំៗនៃការសិក្សា និងដោយ ការចាក់បញ្ចូល ទេវ វិទ្យាដែលធ្វើដោយដៃពួកគេចូលទៅ ហើយបានបញ្ជូនពួកគេ ចេញទៅ ជាមួយអ្វី ទាំងនោះ។តើសម័យអ្វីដែលយើងកំពុងតែរស់នៅអាងដែលធ្វើ ដោយមនុស្ស! គ្មាន បញ្ហា...គ្មានចម្ងល់ហេតុអ្វីបានក្លាយទៅជា—ស្អុយល្អយ អូ ខ្ញុំអើយ វាដោយ សារតែមនុស្សជីកពីទីនោះ។

117 ហើយបច្ចុប្បន្ននេះនៅពេលដែលមនុស្សត្រូវការអំណរ តើពួកគេត្រូវធ្វើអ្វី? ជំនួសឱ្យមនុស្សទទួលយកសេចក្តីអំណរមកពីព្រះជាម្ចាស់ គឺពួកគេបានរត់ទៅ រក អំពើបាបសម្រាប់សេចក្តីអំណរ។ មនុស្សដែលទៅព្រះវិហារហើយប្រកាសខ្លួន ថា ជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះគ្រីស្ទ នៅពេលដែលពួកគេមានភាពភ័យខ្លាចខ្លាំងគឺពួកគេ នឹងអុចបារី។ ហើយនៅពេលដែល—ពួកគេចង់ទៅរក—ក្តីសប្បាយរីករាយ ពួកគេ តោងជាប់នឹងបំពាក់នូវអំពើអសីលធម៌និងចេញទៅស្តាប់កាត់តាមស្មៅពេលដែល ឃើញមនុស្សប្រុសដើរកាត់ ទៅទទួលពួកគេដោយសម្លេងហូចទៅកាន់ពួកគេ។ ពួកគេធ្វើគ្រប់យ៉ាងដើម្បីភាពល្បីល្បាញ។ ពួកគេចង់មើលទៅដូចជាតារា។ នោះ ហើយ ជាសេចក្តីអំណររបស់ពួកគេ។

នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំគឺល្មមគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ពួកគេ ហើយ។”

មូលហេតុដែលលពួកគេទៅជាបែបនោះ គឺដោយសារតែពួកគេមិនចង់ជីកទឹក ដែលចេញពីប្រភពទឹក។ ពួកគេបានបត់ចុះ។ ពួកគេមិនចង់ជីកពីវាទេ។ ពួកគេ បានបញ្ចូលខ្លួនគេទៅនឹងអ្វីដែលធ្វើតាមប្រព័ន្ធដែលមនុស្សបង្កើត ខ្លះទៀតបាន ពេញទៅដោយរបស់ស្អុយស្មៅក្រោកដែលពួកគេ អាចទៅជាទៅជាអញ្ចឹង។

118 ម្សិលមិញ យើងបាននាំក្មេងៗទៅឯទន្លេ។ ខ្ញុំជឿថាវាជាព្រឹកថ្ងៃសៅរ៍។ យើងបានចុះទៅ បីលលីបានស្ងួតត្រីនៅលើទឹក។ ហើយយើងបានយកកូនក្មេងឡើងចៅតូចប្រុសរបស់ខ្ញុំ និង ពួកគេ កូនស្រីរបស់ខ្ញុំ និងកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ ពួកយើងឡើងទៅខាងលើទន្លេដើម្បី—រកទឹកជិះ។ អ្នកមិនអាចជិះទឹកតាមដងទន្លេបានទេ ដោយមានមនុស្សដែលកខ្វក់ស្រែកអាឡេអាឡូ អាគ្រាតពាក់កណ្តាល ខ្លួននៅលើ ទន្លេ។ ទឹកបានអុំក្បែរយើងដោយមានមួយក្រុមអាយុប្រហែលជាខ្នងដប់ពីរឆ្នាំ ដល់ ដប់បួនឆ្នាំហើយម្នាក់ៗមានកាន់ស្រាបៀនិងបារី។ ពួកគេចាត់ទុកវា“ជាការសប្បាយ។” អូ! ខ្ញុំអើយ តើលោកិយនេះត្រូវនៅយូរដល់ពេល ណាទៀត ជាមួយនឹងប្រព័ន្ធបែបនោះ?

119 បន្ទាប់មកពួកគេមិនគិតថាពេលដែលពួកគេស្លាប់ទៅពួកគេនឹងត្រូវ ទៅស្ថាន នរកអ្វីដែលពួកគេធ្វើទៅចូលរួមអាងដែលបានធ្វើដោយដៃមនុស្ស។ ដូច្នេះហើយ មនុស្សគឺបានចាត់ចូលទៅក្នុងប្រភេទដែលស្ថិតនៅក្នុងអាងនោះ។ វាមិនថ្មីនោះទេ តែកំពុងតែស្ថិតនៅក្នុងអ្វីដែលមិនស្អាត ជាប់ជាមួយនឹងភាពរីករៃនៃ លោកិយ។ ហើយពួកគេសេពគប់ទៅនឹងអ្វីទាំងនោះពីព្រោះ តែដូចជាម្តាយរបស់ខ្ញុំបាននិយាយ “ស្លាប់សត្វគឺម្តុំនៅជាមួយគ្នា។” ពួកគេនឹងមិនព្រមទៅកាន់ប្រភពទឹកស្អាត ហើយលាងជំរះជីវិតរបស់ពួកគេពីអំពើបាបនោះទេ។ ពួកគេចង់រស់នៅទីនោះហើយ នៅតែធ្វើទីបន្ទាល់ថាពួកគេគឺជាគ្រីស្ទាន។ ហេតុអ្វី? ពួកគេបានបែរចេញពីព្រះ អង្គជាប្រភពទឹកដ៏ពិតនៃអំណរផ្តល់ជីវិតជីវិតគ្រប់លក្ខណ៍និងស្តាប់ស្តាប់។ ដែលជា មូលហេតុដែលពួកគេបានធ្វើវាពីព្រោះនោះហើយដែលពួកគេចង់ចូលរួម។ ពួកគេ មានប្រភេទមនុស្សខ្លះដែលជឿលើអ្វីទាំងនោះ។

120 នៅទីនេះមិនយូរប៉ុន្មានបងប្រុសហ្វ្រែដនិងខ្ញុំហើយបងប្រុសថមពួកយើងមួយ ក្រុម បានទៅដើម្បីកាត់សម្គាល់លើក្រុមជំនុំបាបទីស្ទ នៅក្នុងទីក្រុង ទុកសិនដើម្បី ទៅមើលប្រសិនបើយើងមិនអាចរកអ្វីតូចមួយដែលអាចធ្វើឱ្យខ្ញុំទទួលបាននូវអារម្ម ណ៍ស្រស់ថ្លាខ្លះ។ ហើយគ្រូគង្វាលបាននិយាយខ្លះពីប្រជាជននៅអេស៊ីបនៅពេល ដែលពួកគេចាកចេញគឺពួកគេបានបរិភោគខ្លឹមសជាដើម ហើយពួកគេចង់វិល ត្រឡប់ទៅបរិភោគវិញ។ និយាយថា“នោះហើយគឺជាអ្វីដែលមនុស្សបច្ចុប្បន្នគេបាន ធ្វើ។”

ហើយយើងគ្រប់គ្នានិយាយថា “អាម៉ែន!” ខ្ញុំមិនធ្លាប់ឃើញក្រុមណាអញ្ចឹង ទេ! ក្រុមជំនុំទាំងមូលបានរង្វង់ពីត្រួតង្វាល ហើយសម្លឹងមើលទៅក្រោយដើម្បីមើល ថាតើអ្នកណាគេគឺជាអ្នកនិយាយថា “អាម៉ែន។” ហាក់បីដូចជាបំភិតបំភ័យពួក គេ រហូតដល់ស្លាប់។ ពួកគេអត់ដឹងថាសម្លេងនោះមកពីណានោះទេ។

នៅពេលដែលជាវីខបាននិយាយថា “ចូរបន្លឺសម្លេងអំណរថ្វាយទៅកាន់ ព្រះ អម្ចាស់។ សរសើរតម្កើងទ្រង់ដោយចាប់សុង! សរសើរតម្កើងទ្រង់ដោយការ សរសើរ! ចូរឱ្យគ្រប់យ៉ាងដែលមានដង្ហើមសរសើរព្រះអម្ចាស់។ ចូរសរសើរតម្កើង ព្រះអម្ចាស់!” ព្រះជាម្ចាស់អរសប្បាយនៅក្នុងរាស្ត្ររបស់ព្រះអង្គ។ ចូរឱ្យពួកគេរៀន និយាយថា “អាម៉ែន” នៅពេលដែលមានអ្វីមួយបាននិយាយចេញ ត្រឹមត្រូវទេ។

121 ហេតុអ្វីមិនព្រមបែរចេញពីប្រព័ន្ធ និង អាងរបស់លោកិយនេះ ទៅកាន់ ប្រព័ន្ធ នៃភាពស្មោះត្រង់របស់ព្រះជាម្ចាស់ ដែលជាអណ្តូងទឹកព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ? ហេតុអ្វីបានជាមិនព្រមបែរទៅរកព្រះអង្គ ដែលព្រះអង្គជាអ្នកផ្គត់ផ្គង់អំណរជា បរិបូណ៌ ការផ្គត់ផ្គង់ជាបរិបូណ៌នៅក្នុងការសរសើរតម្កើង ការផ្គត់ផ្គង់ជាបរិបូណ៌ នៅក្នុងការធ្វើឱ្យស្តប់ស្តល់? ភាពស្តប់ស្តល់នៃសរសើរដែលមកពីព្រះជាម្ចាស់។

ពេលដែលខ្ញុំត្រូវបានហែកចិញ្ច្រាំ ខ្ញុំបានរកភាពស្តប់ស្តល់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ មិនមែននៅក្នុងបារី មិននៅក្នុងអ្វីដែលជារបស់លោកិយទេ មិនចូលរួមនៅក្នុង ជំនឿគោលលទ្ធិខ្ពស់ឆ្គង ប៉ុន្តែនៅក្នុងការស្វែងរកព្រះអង្គ នៅក្នុងព្រះបន្ទូលសន្យា បានចែងថា “ប្រសិនបើខ្ញុំត្រូវចាកចេញទៅ ខ្ញុំនឹងមកម្តងទៀតដើម្បីទទួលអ្នក។” ខ្ញុំស្វែងរកអំណររបស់ខ្ញុំនៅក្នុងនោះ។ ព្រះអង្គគឺជាអំណររបស់ខ្ញុំ។

122 ពួកគេនិយាយសព្វថ្ងៃ ដោយការចូលរួមអ្វីទាំងនោះហើយដោយការបង្កើត ក្រុមប្រឹក្សាពិភពលោកនៃក្រុមជំនុំ ដែលពួកគេនឹងធ្វើឱ្យកន្លែងនោះជាកន្លែងដែល រស់នៅកាន់តែប្រសើរ។ នៅក្នុងគំនិតដ៏ស្មោះត្រង់របស់ខ្ញុំ ពួកគេនឹងធ្វើឱ្យកាន់តែ ល្អប្រសើរដើម្បីដាក់អំពើបាបនៅក្នុង។ នោះគ្រាន់តែ... អ្វីគ្រប់យ៉ាងទាំងអស់គឺជា អំពើបាប ទោះជាមិននៅក្នុងអំពើបាបក៏ដោយ ប៉ុន្តែដើម្បីស្លាប់ក្នុងនោះ។ ទុក កន្លែងដើម្បីដាក់—អំពើបាប ជាជាងរស់នៅក្នុងនោះ។

123 អ្វីផ្សេងទៀត ក្រៅពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ និង ព្រះបន្ទូលនៃជីវិតគឺជាអាងទឹកដែល បែក។ អ្វីដែលព្យាយាមជំនួសវា អ្វីទៀតដែលអ្នកព្យាយាមធ្វើដើម្បីនាំមកនូវភាព សុខសាន្ត អ្វីដែលអ្នកធ្វើដើម្បីនាំមកនូវការកំសាន្តចិត្ត ជាប្រភេទនៃអំណរដែល

អ្នកទទួលពីអ្វីផ្សេងទៀត ដើម្បីយកមកជំនួស វាគឺជាអាងទឹកដែលបែកដែលពេញទៅដោយកំទេចសំរាម។ ព្រះជាម្ចាស់ព្រះទានឱ្យយើងនូវការស្តាប់ចិត្ត។

124 ខ្ញុំនៅចាំទីនេះ ពីកាលរដូវក្តៅកន្លងមក ខ្ញុំបានចេញតាមទ្វារក្រោយ។ មានមនុស្សរយក្មេងម្នាក់នៅទីនោះបាននិយាយមកកាន់ខ្ញុំថា “អ្នកដឹងទេ មូលហេតុដែលអ្នកតែងតែនិយាយអំពីស្រ្តីៗអញ្ចឹង ស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ខ្លីទាំង នោះ។” គាត់និយាយទៀតថា “ពីព្រោះអ្នកគឺជាបុរសចំណាស់។” និយាយទៀតនោះហើយដែល ជាមូលហេតុ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “មើលមកទីនេះ។ អ្នកអាយុប៉ុន្មានហើយ?”

ឆ្លើយថា “ម្ភៃ—ប្រាំពីរ។”

125 ខ្ញុំបានឆ្លើយថា “កាលខ្ញុំនៅក្មេងជាងអ្នក គឺខ្ញុំបាន អធិប្បាយដដែល។”

ខ្ញុំបានរកឃើញប្រភពទឹកនៃការស្តាប់ស្តាប់។ ព្រះអង្គគឺជាប្រភពទឹករបស់ខ្ញុំ។ អាម៉ែន! ដរាបណាព្រះអង្គផ្គត់ផ្គង់ នោះហើយគឺជាសោភ័ណភាព។ នោះ—គឺជា...សិល្បៈរបស់ខ្ញុំគឺសន្លឹងទៅកាន់ព្រះអង្គ មើលពីព្រះហស្តធ្វើចលនានិងមើលពីអ្វីដែលព្រះអង្គធ្វើ។ គឺគ្មានប្រភពណាទៀតដែលខ្ញុំដឹង!

អូ មានតម្លៃបំផុតគឺហូរមក
ដែលធ្វើឱ្យខ្ញុំសង្ខេបជាហិមៈ
គ្មានប្រភពណាទៀត ដែលខ្ញុំស្គាល់
គ្មានអ្វីក្រៅពីឈាមវិសេសព្រះយេស៊ូ។

មានប្រភពទឹកពេញដោយឈាម
ហូរពីសរសៃរបស់អេម៉ាញូអែល
នៅពេលមនុស្សមានបាបបានចូលទៅជិត
នោះទ្រង់លាងឱ្យម៉ត់ហ្នឹង។

126 ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា គ្មានប្រភពទឹកណាទៀតទេគឺមានតែប្រភពទឹកនោះ។ វាបានលាងជំរះខ្ញុំនៅពេលដែលខ្ញុំពេញដោយភាពស្នាក់ក្រោក។ វាបានរក្សាខ្ញុំ ឱ្យបានស្អាត ពីព្រោះខ្ញុំចង់រស់នៅទីនោះ ដឹកទឹកដែលស្អាតដែលបំពេញព្រលឹងខ្ញុំ ជាមួយនឹងសេចក្តីអំណរ។

ខ្ញុំអាចនៅជាយ៉ាងនោះរហូត ហើយមានអារម្មណ៍ថាខ្ញុំពិបាកនឹងទៅ ទេ...ទៅ ប៉ុន្មានជុំទៀតមិនអាចទៅដល់កន្លែងណាសោះបន្ទាប់ មកខ្ញុំអាចលុតជង្គង់ចុះ ហើយ ដាក់ម្រាមដៃលើសេចក្តីសន្យា ហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយទ្រង់ គឺជា កម្លាំងរបស់ទូលបង្គំព្រះអង្គជាអ្នកដែលបំពេញឱ្យទូលបង្គំបានស្តាប់ស្តល់។ ព្រះអង្គ គឺជារបស់គ្រប់យ៉ាងរបស់ទូលបង្គំ។” ខ្ញុំអាចចាប់ផ្តើមទទួលអារម្មណ៍ ដែលផុសមក ពីខាងក្នុងខ្ញុំនៅពេលនោះ។ ខ្ញុំបានចេញមក។

127 ដោយខ្ញុំបានឆ្លងផុតវិបហសិបឆ្នាំហើយ ខ្ញុំបានក្រោកឡើងនាពេលព្រឹក មួយ អ្នកដឹងថាយ៉ាងណានោះទេ ពិបាកសូម្បីតែឈានជើងមួយចេញពីលើគ្រែ។ អ្នកខ្ញុំអ្នកពិបាកធ្វើបានណាស់ហើយមានមនុស្សមកគោះទ្វារប្រៀលលី បានប្រាប់ខ្ញុំ គឺមានកិច្ចការបន្ទាន់ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយខ្ញុំត្រូវតែចេញទៅ។ ហើយខ្ញុំគិតថា “តើខ្ញុំអាចធ្វើវាបានដោយរបៀបណា?” ក៏សាកដាក់ជើងមួយចុះ។

ខ្ញុំគិតថា “ព្រះអង្គគឺជាប្រភពទឹក ដែលបានចាក់បំពេញទូលបង្គំជាមួយនឹង កម្លាំង ។ អាម៉ែន! កម្លាំងរបស់ទូលបង្គំហើយជំនួយទូលបង្គំបានមកពីព្រះអម្ចាស់។ ព្រះអង្គគឺជាអណ្តូងទឹករបស់ទូលបង្គំ! ព្រះអង្គគឺជាយុវភាពរបស់ ទូលបង្គំ! អស់ អ្នក ដែលរង់ចាំនិង សង្ឃឹមដល់ព្រះអង្គនោះនឹងមាន កម្លាំងជាថ្មីវិញពួកគេនឹង ហោះ ឡើង ដូចជាតន្ត្រី ពួកគេរត់ក៏មិនត្រូវហត់ដែរ ពេលដែលគេដើរដំមិន ល្បើយ។ ព្រះ អម្ចាស់អើយនេះហើយគឺជាកាតព្វកិច្ចរបស់ទូលបង្គំដែលត្រូវទៅ។ ខ្ញុំ ត្រូវបានគ្រាន់ ហៅដើម្បីនឹងធ្វើកាតព្វកិច្ចនេះ។” ហើយអ្វីដំបូងបំផុតអ្នកដឹងហើយ អ្វីមួយដែល បានចាប់ផ្តើមជាសម្លេងកូរនៅក្នុងខ្ញុំ។

128 នៅថ្ងៃផ្សេងទៀតនៅកន្លែងដ៏តូចចង្អៀតមួយ ខ្ញុំមានកិច្ចជួបជុំនៅម៉ុនេះនៅក្នុង តូប៉េកា កាញសាស មានក្មេងប្រុសម្នាក់ ដែលជាគ្រូអធិប្បាយវ័យក្មេង ដែល ម្នាក់ ក្នុងចំណោមអ្នកឧបត្ថម្ភខ្ញុំ។ លោកវ័យ អង្គុយនៅទីនេះ ចាំកន្លែងនោះ បានទេ។ នៅក្នុងនេះ នៅក្នុងកន្លែងដែលស្អាតនោះគឺ—មាន...គ្រូគង្វាលម្នាក់ ដែលនៅក្រោម ដំបូល ឬកន្លែងមួយដែលមានជញ្ជាំងដួលកិនសង្កត់គាត់។ អ្នក ដែលដើរតាមគាត់ត្រូវស្លាប់។ ដោយថ្លើមរបស់គាត់បានឆ្លាយលំពែងក្នុង។ សិរីវាង គរបស់គាត់ត្រូវ បាន ធ្លាក់ចេញ។ តោនបានធ្លាក់មកលើគាត់។

129 ខ្ញុំបានអង្គុយញ៉ាំអាហារពេលព្រឹក និយាយទៅកាន់ភរិយា។ ខ្ញុំនិយាយ “អូន ដឹងអត់ ប្រសិនបើព្រះយេស៊ូគង់នៅទីនេះ អូនដឹងថាព្រះអង្គនឹងធ្វើអ្វី?” ខ្ញុំ និយាយ

“នៅពេលដែលព្រះអង្គបានឆ្លើយតបមកកាន់ខ្ញុំ ខ្ញុំជឿថាព្រះបន្ទូល ដែលព្រះអង្គនឹងធ្វើការឆ្លើយតបមកគឺព្រះគ្រីស្ទ។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះគឺជាការបញ្ជាក់ មកពីវិញ្ញាណអាក្រក់។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រសិនបើព្រះយេស៊ូ គង់នៅទីនេះ នោះព្រះអង្គនឹងដាក់ព្រះហស្តរបស់ព្រះអង្គលើក្មេងប្រុសនោះហើយ។ ក្មេងប្រុសនោះ នឹងជាសះស្បើយ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ទេថាទោះជាធ្វើមរបស់គាត់ឆ្ងាយហើយ ក៏ដោយ។ ក្មេងប្រុសនោះនឹងជាពីព្រោះព្រះយេស៊ូនឹងដើរយាងចូលទៅទីនោះ ដោយដឹងយ៉ាងច្បាស់ថាព្រះអង្គគឺជានរណា។ ទ្រង់ជ្រាបពីការ ត្រាស់ហៅរបស់ព្រះអង្គ បទគម្ពីរចែងមកគឺត្រឹមត្រូវដោយមានអ្នកទូលអង្វរនៅ ខាងក្នុងដែលស្គាល់ថា ព្រះអង្គគឺជានរណា ហើយដោយគ្មាន...ស្រមោលនិងគ្មានមន្ទិលសង្ស័យ នោះឡើយ។ ព្រះអង្គនឹងដាក់ដៃលើគាត់ហើយមានបន្ទូលថា “កូនអើយ អ្នកជាហើយ” ចូរដើរទៅទីនោះទៅ។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះគឺមិនទាន់ល្មមគ្រប់គ្រាន់នៅឡើយទេ វិញ្ញាណអាក្រក់ដែលនៅក្នុងស្ថាននរក ដើម្បីសម្លាប់ ក្មេងប្រុសនោះហើយ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ក្មេងនោះនឹងជាសះស្បើយ។” ប៉ុន្តែខ្ញុំនិយាយថា “អ្នកឃើញទេ សម្លាញ់ព្រះអង្គជាព្រះយេស៊ូ ជាព្រះ ហស្តបរិសុទ្ធរបស់ព្រះ ជាម្ចាស់។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំគឺជាមនុស្សមានបាប។ ខ្ញុំកើតមកតាមរយៈកំណើត ផ្លូវភេទ។ ឪពុកនិងម្តាយរបស់ខ្ញុំក៏ជាមនុស្សមានបាបដែរហើយខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំនៅមិនទាន់ល្អល្មមគ្រប់គ្រាន់នៅឡើយទេ។”

ហើយខ្ញុំនិយាយ “ប៉ុន្តែអ្នកដឹងថាមានអ្វីទេ? ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់នឹងប្រទាន ឱ្យខ្ញុំនូវនិមិត្តមួយ ហើយចាត់ខ្ញុំឱ្យទៅនៅទីនោះ នោះនឹងមានភាពខុសប្លែក គ្នា។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងចុះទៅដោយដាក់ដៃលើគាត់គាត់នឹងងើបមកពីលើគ្រែ នោះ ប្រសិនបើព្រះអង្គនឹងប្រទាននិមិត្តមួយដល់ខ្ញុំ។”

130 ពេលនោះខ្ញុំចាប់ផ្តើមគិតពិចារណា “បន្ទាប់ពីនេះវាជានិមិត្តតើនោះជាអ្វី? វាជា ដែកខ្វក់របស់គាត់ដែលអាហារជា មនុស្សដែលបាន អធិស្ឋានដល់គាត់ជាមនុស្ស ដែកខ្វក់ដដែល។”

រួចខ្ញុំចាប់ផ្តើមគិត “ខ្ញុំជាតំណាងរបស់ព្រះអង្គ។ ដូច្នេះព្រះជាម្ចាស់មិនទតឃើញខ្ញុំឡើយ។ នោះជាព្រះលោហិតដែលអង្គដ៏សុចរិតបានដាក់ពីលើអាសនា ជាអ្នកដែលទូលអង្វរសំរាប់ខ្ញុំ។ ទ្រង់គ្រប់គ្រាន់ដល់ខ្ញុំ។ ទ្រង់ជាសេចក្តីអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ។ ព្រះអង្គជាជីវិតខ្ញុំ។” ខ្ញុំនិយាយថា “ចំណុចមួយដែលខ្ញុំដាក់ដៃលើគាត់

ដោយ ជំនឿព្រោះខ្ញុំមានជំនឿលើនិមិត្តនោះ។ ហើយបើគ្មាននិមិត្តទេជំនឿដែល
នឹងធ្វើ ឡើងដដែលខ្ញុំអាចសម្គាល់ខ្លួនឯងថាខ្ញុំ មិនជាអ្វីឡើយតែខ្ញុំស្គាល់ខ្លួនឯង
ថាព្រះ អង្គជាអ្វីទាំងអស់-សព្វគ្រប់-ដល់ខ្ញុំ។ ព្រះអង្គជាជីវិតខ្ញុំ។ ព្រះអង្គជាអ្នក
ក្នុង អាណិតដល់ខ្ញុំ។គ្មាននិកាយណាបញ្ជូនខ្ញុំមកឡើយព្រះអ្នកបញ្ជូនខ្ញុំមក។
ហាលេ លូយ៉ា! ខ្ញុំចេញទៅដោយព្រះនាមព្រះអង្គ។ ខ្ញុំដាក់ដៃលើគាត់។” ដើរចុះ
ទៅ ហើយដាក់ដៃលើក្មេងប្រុសនោះ ហើយយប់នោះគាត់នៅក្នុងការប្រជុំគ្នា ក៏បាន
ប្រសើរ ឡើង។ អាម៉ែន!

131 អូ បាទ ព្រះអង្គជាប្រភពទឹក។ “គ្មានប្រភពទឹកណាផ្សេងទៀតដែលខ្ញុំស្គាល់
ឡើយ។ គ្មានអ្វីឡើយក្រៅពីព្រះលោហិតព្រះយេស៊ូ!” ខ្ញុំជាមនុស្សស្អុយ ខ្ញុំជាអ្នក
ទុរយស ម្នាក់ៗនៃយើងគ្រប់គ្នាក៏ដូច្នោះដែរ ប៉ុន្តែនោះចំពោះព្រះជាម្ចាស់យើងបាន
ជាល្អឥតខ្ចោះ។ ព្រះយេ-... “ចូរឱ្យអ្នករាល់គ្នាបានល្អឥតខ្ចោះ ព្រោះព្រះបិតាដែល
គង់នៅស្ថានរបស់អ្នក ព្រះអង្គល្អឥតខ្ចោះ។” តើអ្នកអាចជាឥតខ្ចោះយ៉ាងណា?
ព្រោះតែអង្គដែលល្អឥតខ្ចោះ ព្រះអង្គល្អឥតខ្ចោះតំណាងដល់យើង។ ប្រភពទឹក
នោះ នៅត្រង់នោះរាល់ថ្ងៃ។ មិនមានអ្វីជាប់ស្អុយ ប៉ុន្តែថ្មីជារៀងរាល់ថ្ងៃ ដែល
សម្អាតបាបរបស់អ្នក។ ព្រះអង្គជាប្រភពទឹកនោះ។

132 ឥឡូវ ដល់ចុងបញ្ចប់ខ្ញុំសូមនិយាយការនេះ។ អ្វីដែលខុសពីនេះ ជាអាងទឹក
ដែលបែកប៉ុណ្ណោះ ហើយទើបញ្ចប់នឹងលេចអ្វីដែលអ្នកដាក់ចូល បើសិនជាអ្នក
ដាក់ក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកទាំងអស់ ពេលវេលារបស់អ្នកទាំងអស់ និងគ្រប់យ៉ាង
ទៅក្នុងស៊ីអាងទឹកដែលគាំងស្អុយ។ព្រះយេស៊ូមានបន្ទូលថាពួកគេជាអាងទឹក
បាក់ បែក។ ព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូលថា“វានឹងរំហែកហើយអ្វីដែលដាក់ចូលនឹង
លេច ចេញអ្វីៗទាំងអស់ដែលអ្នកដាក់ចូល។ អ្នកមិនអាចទៅឆ្ងាយជាមួយវាបាន
ឡើយ ។ ព្រោះវាលេច។ ព្រះអង្គជាផ្លូវតែមួយទៅកាន់សេចក្តីពិត ជីវិត និងក្តីអំណរ
អស់កល្ប ទាំងសន្តិភាពអស់កល្ប។ ទ្រង់ជាអង្គតែមួយនិងជាផ្លូវតែមួយសម្រាប់
ការនោះ។ អូ ខ្ញុំ!

133 ប្រភពទឹកនៃជីវិតមិនចេះរីងហូតគឺជាព្រះគ្រីស្ទ។ ហេតុអ្វី? ហើយព្រះអង្គគឺជា
អង្គណា? ជាព្រះបន្ទូល ដដែល ព្រះបន្ទូល ជាជីវិត ជាប្រភពទឹក “នៅដូចថ្ងៃម្សិល
មិញថ្ងៃនេះនិងរៀងរហូតទៅ។” អ្នកជឿពិត វាជាអំណររំក្រើរលេង ជាមួយជីវិតរបស់
គេ។ហើយការស្តាប់ចិត្តរបស់គាត់គឺមានក្នុងព្រះគ្រីស្ទតែមួយ។គ្មានការបូមគ្មានការ

ទាញយក គ្មានការភ្ជាប់ គ្មានការបាចចេញ គឺគ្រាន់តែជឿហើយសម្រាក។ នោះហើយដែលព្រះអង្គជាអ្វីដែលត្រូវតែជឿ។

134 ដូចជាលោកពុកអ័ប្រាហាំ គាត់មិនដែលទាញចេញ គាត់មិនដែលស្រងាកចិត្តគាត់មិនដែលបារម្ភ។ ព្រះអង្គមានព្រះបន្ទូល។ គាត់ពីងផ្អែកលើព្រះឱវា ព្រះអែល សាដាយ។ កាលលោកអ័ប្រាហាំអាយុមួយរយឆ្នាំ ព្រះជាម្ចាស់លេចមកឯលោក និង មានបន្ទូល “យើងមានប្តីទ្រានុភាព។” ភាសាហេព្រើគឺ *អែលសាដាយ* មាន ន័យថា “ដើមទ្រូង-ឱវា។” “ទោះអ្នកចាស់ហើយ ហើយកម្លាំងអ្នកថយទៅ ចូរឱ្យអ្នកសម្រាកលើទ្រូងរបស់យើងហើយទទួលកម្លាំងពីប្រភពទឹកនេះ។ អាម៉ែន! តើគាត់ចិញ្ចឹមខ្លួនឯងទៅកាន់អ្វី? ជាអាងកាយថ្មី។ គាត់មានកូន តាមរយៈសារ៉ា។ ហើយ ហាសិបឆ្នាំក្រោយមក មានកូនប្រាំពីរនាក់ទៀតជាមួយស្ត្រីផ្សេងទៀត។

135 អូ អែលសាដាយ! សញ្ញាចាស់បង្ហាញអ្វីដែលព្រះអង្គបានធ្វើ ហើយសញ្ញាថ្មីបង្ហាញពីអ្វីដែលព្រះអង្គនឹងធ្វើ។ អាម៉ែន! ក្នុងសញ្ញាចាស់...

136 ឥឡូវ ខ្យល់អស់ហើយ ដូច្នោះចូរប្រញាប់បញ្ចប់ឥឡូវ មួយនាទីទៀត។

ខ្ញុំចង់និយាយការនេះមុនបញ្ចប់។ ខ្ញុំមានគំរូល្អសម្រាប់ពេលនេះ។ កាលខ្ញុំកំពុងល្បាតមើល។ មនុស្សជាច្រើននៅទីនេះ...នៅជុំវិញក្រុងចចចា នៅទីនេះ ទីក្រុងមីលចោន នៅត្រង់នេះធ្លាប់ជាភ្នំ ជាប្រភពទឹក។ វាមានអណ្តូងជ្រៅ។ វាមានជម្រៅ—បួន ឬ ប្រាំ ហ្វីត ដែលមានទឹកចេញមករហូត ហើយប្រភពទឹកធំនៅក្បែរនោះ។ ហើយនៅជុំវិញវានៅ ភេននីយ៉ាល់ អ្នកស្គាល់ទេ វាដុះនៅទីនេះ វាដូចជាដីអង្កាម។ ហើយអូខ្ញុំធ្លាប់ស្រែកទឹកខ្ញុំទៅទីនោះអូខ្ញុំ ទៅអណ្តូងទឹកនោះ។ ខ្ញុំក្រាប នៅក្បែរវា ហើយដឹក និង ដឹក ក្រាបចុះដឹកវា សូមរង់ចាំ។

ពីមួយឆ្នាំទៅមួយឆ្នាំខ្ញុំនៅតែមកប្រភពទឹកនេះ។ វាមិនឈប់ឡើយ ទោះរដូវធ្លាក់ទឹកកក ឬ រដូវក្តៅ។ វាមិនកកឡើយ។ អ្នកមិនអាចធ្វើឱ្យអណ្តូងជ្រៅកកឡើយ។ អូ ទេ! អូ ទេ! ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាយ៉ាងណាទេ—ថាត្រជាក់ប៉ុណ្ណា គឺមិន អាចធ្វើឱ្យវាកកឡើយ។ អ្នកនឹងអាចបង្កកអាងទឹកបានបង្កកតែបន្តិចកក ហើយ។ ឃើញទេ?

ប៉ុន្តែអ្វីដែលមានចលនា មានជីវិតក្នុងនោះ វាធ្វើចលនាចុះឡើង។ ហើយ អ្នកមិនអាចបង្កកអណ្តូងជ្រៅបានឡើយ។ មិនថាមានវិញ្ញាណកៀបសង្កត់ប៉ុណ្ណា ទេ អណ្តូងនេះតែងមានជីវិត។ រស់នៅល្អនោះ។

137 ហើយខ្ញុំសម្គាល់ទីនោះខ្ញុំទៅជិតហើយខ្ញុំជីកវានិង អូ ខ្ញុំ ជាទឹកស្រស់ថ្លា! អ្នក មិនបាច់ខ្វល់ឡើយ “គ្រប់គ្នា ឥឡូវបើខ្ញុំទៅទីនោះ មិនដឹងថាលឺបហូរនៅ?” វា នៅហូរ...

138 ហើយកសិករចាស់ៗប្រាប់ខ្ញុំ ថា “ជីតារបស់ខ្ញុំក៏ជីកទឹកអណ្តូងនោះដែរ។” ហើយខ្ញុំនិយាយថា “វាមិនដែលថយឬមានអ្វីទេ។ វានៅតែជាអណ្តូងដដែល វាហូរ ចេញហើយចូលទៅក្នុងទន្លេខៀវនៅក្បែរនោះ។”

139 ខ្ញុំគិតថា “អូ ខ្ញុំ ជាកន្លែងស្អាតដែលមានទឹក!” ខ្ញុំដើរចម្ងាយប្រហែលមួយ ម៉ាយ ដើម្បីទៅដល់កន្លែងនោះ ព្រោះវាកន្លែងពិតដែលត្រូវជីក។ អូ ទឹកទីនោះល្អ ណាស់! អូ ខ្ញុំ!

ខ្ញុំនឹង—ចេញពីនោះដែលជាវាលរហោស្ថាន អាវីហ្សូនណា ខ្ញុំនៅតែគិតពីវា “មានអណ្តូងទឹកយ៉ាងល្អ នៅទីនោះ បើខ្ញុំគ្រាន់តែចង់ សម្រាកនៅក្បែរនោះទៀត!”

ដូចជាជាវីឌ្យាប្រាប់និយាយម្តងថា “អូ បើខ្ញុំអាចជីកទឹកនៅអណ្តូងទឹកនោះម្តង ទៀតល្អណាស់!” បើគាត់អាចទៅទីនោះ!

140 ហើយខ្ញុំបានអង្គុយចុះនៅថ្ងៃមួយ មានរឿងកំប្លែងមួយកើតឡើងចំពោះខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំនិយាយ “អ្វីដែលអាចធ្វើឱ្យអ្នកសប្បាយចិត្តគ្រប់ពេលវេលានេះ? ហេតុអ្វី ខ្ញុំមិនដែលឃើញអ្នកកើតទុកទេពេលមកដល់ទីនេះ។ គ្មានទុក្ខសោកណាមួយពី អ្នកឡើយ។” ខ្ញុំនិយាយថា “អ្នកតែងមានអំណរពេញ។ មិនថារដូវត្រជាក់ ឬរដូវក្តៅ ត្រជាក់ឬក្តៅ អ្វីក៏ដោយ អ្នកតែងមានពេញដោយអំណរ ។អ្វីដែលធ្វើឱ្យអ្នក...? អ្វី នោះជាអ្វី? ព្រោះខ្ញុំជីកពីអ្នក?”

“ទេ។”

ខ្ញុំនិយាយ “ប្រហែលមកពីទន្សាយជីកអ្នក ហើយអ្នកចូលចិត្តវា។”

“ទេ។”

ខ្ញុំនិយាយ“ល្អ អ្វីដែលធ្វើឱ្យអ្នកបែកពពុះបែបនោះ? អ្វីដែលធ្វើឱ្យអ្នកសប្បាយ ចិត្ត? អ្វីទៅធ្វើឱ្យអ្នកតែងតែរីករាយ?” និយាយថា “តើដោយព្រោះវា—បក្សីជីក ពី អ្នក?”

“ទេ?”

“ព្រោះខ្ញុំជីកអ្នក?”

“ទេ?”

ខ្ញុំនិយាយ “ល្អ តើអ្វីធ្វើឱ្យអ្នកពេញដោយអំណរ?”

141 បើអណ្តូងនោះអាចនិយាយមកកាន់ខ្ញុំបាន វាប្រហែលអាចនិយាយថា “បង ប្រុសបានហាំមិនមែនដោយសារអ្នកជីក ទើបខ្ញុំសប្បាយចិត្តទេ ព្រោះខ្ញុំផ្គត់ផ្គង់ ដល់បក្សីដែរ។ ខ្ញុំផ្គត់ផ្គង់ដល់អ្នកគ្រប់គ្នាដែលចង់ជីក។ អ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើគឺមក ទី នេះដើម្បីជីកចុះ។ ប៉ុន្តែអ្វីទៅ ដែលធ្វើឱ្យអ្នកសប្បាយចិត្ត មិនមែនជាអ្វីដែលខ្ញុំ ប្រឹង ប្រែងទេព្រោះតែមាន អ្វីនៅខាងក្នុងដែលជម្រុញខ្ញុំ។ ជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យខ្ញុំអបអរ ឡើង។”

142 ហើយនោះជារបៀបហ្នឹងហើយ វាជាជីវិតពេញដោយវិញ្ញាណ។ ដូចជា ព្រះយេស៊ូមានបន្ទូល ព្រះអង្គគង់នៅជាមួយ...ឃើញទេ ព្រះអង្គប្រទានឱ្យអ្នកមាន ទឹកចេញដល់ជីវិតអស់កល្ប ជាទឹកជ្រៅ ហូរផុសចេញហូរហៀរជានិច្ច។ មិនថា តើមានអ្នកក្នុងក្រុមជំនុំឡើងឬចុះ អ្នកនៅតែមានអណ្តូងនោះ។

ហេតុអ្វីបានជាអ្នកយកប្រព័ន្ធនិកាយចាស់ ឬ អាងទឹកចាស់ ដែលមានពេញ ដោយប៉ារ៉ាសិត និងអ្វីផ្សេងទៀតហើយជីកពីអ្វីដែលជាប់គាំងស្អុយ កាលបើអ្នក ត្រូវបានអញ្ជើញមកកាន់ប្រភពទឹកផុស ជាអណ្តូងជ្រៅ?

143 ខ្ញុំគិតពីរបៀបដែលវាផុស លេចចេញ—និងពពុះចេញមក និង សើចមាន អំណរនិងលោតឡើង លេងបើចររំបួច។ ត្រជាក់ ភ្លៀង ឬ ក្តៅ ស្ងួត ពេលនៃឆ្នាំ ផ្សេង ទៀតទូទាំងប្រទេសស្ងួតអស់វានៅតែផុសផុលដូចធ្លាប់តែមាន។ ព្រោះវាមាន ជម្រៅ ជ្រៅ ចាក់ឬស មានផ្លូវទៅក្នុងសថ្មដែរវាចេញមក។

144 អូ ខ្ញុំចង់រស់នៅក្បែរ ប្រភពចេញនេះណាស់! យកប្រពន្ធដូរដោយមនុស្ស ដែលអ្នកចង់បាន ជាអណ្តូងចាស់គាំងស្អុយចេញ ប៉ុន្តែចូរឱ្យខ្ញុំចូលទៅ...ឬអាង ទឹកគាំងស្អុយ។ ប៉ុន្តែចូរឱ្យខ្ញុំចូលទៅកាន់ប្រភពនេះ ចូរឱ្យខ្ញុំចូលទៅកន្លែងដែល

ព្រះអង្គមានពេញ។ ព្រះអង្គជាអំណរនៃខ្ញុំ។ ព្រះអង្គជាពន្លឺរបស់ខ្ញុំ។ ព្រះអង្គជា
—ព្រះអង្គជាកម្លាំងខ្ញុំ។ ព្រះអង្គជាទឹក។ ព្រះអង្គជាជីវិត។ ព្រះអង្គជាអ្នកប្រោស ឱ្យ
ជា។ ព្រះអង្គជាព្រះសង្គ្រោះ។ ព្រះអង្គជាស្តេច។ អ្វីដែលខ្ញុំត្រូវការកឃើញ ក្នុងព្រះ
អង្គ។ ហេតុអ្វីចាំបាច់ខ្ញុំទៅកន្លែងផ្សេងទៀត។

145 បងប្អូនប្រុសស្រី តើអ្នកមិនមកប្រកបទឹកនេះនៅយប់នេះទេឬ? តើអ្នក បើមិន
ធ្លាប់ទៅទីនោះ តើអ្នកនឹងទទួលនៅយប់នេះពេលយើងកំពុងខិនក្បាលនៅឡើយ
ទេឬ?

146 អាងទឹកដែលបែក លេច ជ្រាប លោកកិយនេះកំពុងតែជ្រាបចូលក្នុងវា មាន
ភាពមិនល្អតាំងពីរោងបោកស្រូវ និង ពេលផ្សេងទៀត។ ហេតុអ្វីមិនមកអណ្តូង
នេះ ដែលវត្តទាំងនោះមិនអាចចូលបាន អណ្តូងទឹកផុសនេះបានពេញដោយព្រះ
លោហិត ចេញពីរសៃឈាមព្រះអម៉ាញ៉ូអែល? ហេតុអ្វីអ្នកមិនទទួលនៅយប់
នេះ? សូមឱ្យព្រះជាម្ចាស់ជួយយើងនៅយប់នេះ ក្នុងដីដែល ស្ងួតនិងស្រែកទឹក។
ដូចជាព្យាករណ៍បានសរសេរមក “ព្រះអង្គគឺជាថ្មដីដែលខ្សោះឈើ។” ព្រះអង្គ
ជាប្រភពទឹកនោះ។ តើអ្នកមិនមកចំពោះព្រះអង្គយប់នេះទេ ក្នុងចិត្តរបស់អ្នក
កាលដែលយើងកំពុងអធិស្ឋានស្រាប់?

147 ឱព្រះបិតាគង់នៅស្ថានសួគ៌ គ្មានប្រភពទឹកណាផ្សេងទៀតឡើយ ដូចជាក្លែង
កំពុងតែលេងស្រាប់ “គ្មានប្រភពទឹកណាទៀត ដែលខ្ញុំស្គាល់ គ្មានសោះក្រៅតែ
ពីឈាមរិសេសព្រះយេស៊ូ។” ខ្ញុំកើតនៅទីនោះ ខ្ញុំធំឡើងនៅទីនោះ ខ្ញុំចង់រស់នៅ
ទីនោះ ហើយស្លាប់នៅទីនោះ និងធំឡើងម្តងទៀត ក្នុងព្រះវត្តមានព្រះអង្គ។ នៅជា
និច្ច ព្រះអម្ចាស់ សូមឱ្យទូលបង្គំនៅក្នុងព្រះវត្តមានព្រះអង្គ ព្រោះគ្មានកន្លែងណា
ដែលទូលបង្គំស្គាល់ឡើយ។ គ្មានគោលជំនឿ គ្មានការស្រឡាញ់ គ្មានការ
ស្រឡាញ់ក្រៅពីព្រះគ្រីស្ទឡើយ គ្មានវិន័យណាទៀតក្រៅពីព្រះគ្រីស្ទ គ្មានសៀវភៅ
ណាទៀតក្រៅពីព្រះគម្ពីរ គ្មានអ្វីទៀត គ្មានអំណរណាក្រៅពីព្រះអង្គឡើយ។ សូម
ទទួលព្រះអង្គពីទូលបង្គំ ឱព្រះអង្គអើយខ្ញុំមិនខ្វល់ថាខ្ញុំមានអ្វីខ្លះនៅក្នុងលោក
កិយនេះវា—វាជាសេចក្តីស្លាប់ប៉ុណ្ណោះទូលបង្គំដើរចុះឡើងដោយប្រទូលដៃលើ
ក្បាល។ សូមទទួលព្រះអង្គ ក្នុងទូលបង្គំ ទូលបង្គំនឹងទៅ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ប៉ុន្តែ
សូមឱ្យព្រះអង្គនៅក្នុងទូលបង្គំជានិច្ចរួចនៅខែធួនឹងរីករាយដូចខែឧសភាហើយក៏
គ្មានកន្លែងក្តៅ ហើយក៏គ្មាន កន្លែងស្ងួត ទោះបីសេចក្តីស្លាប់ក៏គ្មានជ័យជំនះ

ដែរ។ សូមឱ្យទូលបង្គំមានព្រះអង្គនោះ ឱព្រះបិតា។ សូមប្រទានព្រះអង្គ មាន ជា ហិបូណ៍ ទៅដល់អ្នកជឿគ្រប់គ្នានៅយប់នេះ កាលបើពួកគេកំពុងរង់ចាំក្នុង បន្ទប់ នេះ។

148 មានពួកគេជាច្រើននាក់ត្រូវបើកឡានឆ្ងាយផ្លូវនៅយប់នេះ ពេលពួកគេ ត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ ហើយសូមឱ្យគេគិតថា “ខ្ញុំរស់នៅជាប្រភពទឹកនោះ។ ខ្ញុំរស់នៅ ទីនោះ មានទឹកផឹកស្រស់ៗ រាល់ម៉ោង។”

149 ហើយបើបយកគេមិនទទួល មិននៅឡើយ សូមឱ្យគេទទួលឥឡូវ ដូច្នេះ ពួកគេអាចយកប្រភពទឹកទៅជាមួយ។ “ខ្ញុំនឹងទៅជាមួយអ្នក ខ្ញុំទៅជាមួយអ្នក ខ្ញុំ ទៅជាមួយគ្នារហូតចុងបញ្ចប់ពិភពលោក។” សូមព្រះបិតា ទទួលយក។

150 ហើយឥឡូវ កាលកំពុងឱនក្បាលនៅឡើយ មានអ្នកនៅទីនេះ យប់នេះ ឬ ប៉ុន្មាននាក់និយាយ “ព្រះអម្ចាស់ សូមយកទូលបង្គំទៅកាន់ប្រភពទឹកនោះឥឡូវ។ ទូលបង្គំមិនមែនមកតែស្តាប់ព្រះអង្គឡើយ ព្រះអម្ចាស់ទូលបង្គំមកទីនេះដើម្បីរក អ្វីមួយ។ ទូលបង្គំមកទីនេះដើម្បីស្វែងរកព្រះអង្គ ព្រះអម្ចាស់។ ទូលបង្គំត្រូវការ ព្រះអង្គនៅយប់នេះ។ សូមយាងមកក្នុងចិត្តទូលបង្គំឥឡូវ។ តើព្រះអង្គនឹងធ្វើទេ ព្រះអម្ចាស់?” សូមព្រះប្រទានពរ។ សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នករាល់គ្នាម្នាក់ៗ។

151 ព្រះវរបិតា ទ្រង់បានឃើញដៃ ទោះបីនៅជុំវិញជញ្ជាំងក្តី ហើយនៅកន្លែងបន្ទប់ ផ្សេងទៀតក្តី ខាងក្រៅក្តី។ ព្រះអង្គ—ព្រះអង្គទតឃើញពួកគេ។ ទូលបង្គំ—ទូល បង្គំ អធិស្ឋានសម្រាប់ព្រះអង្គផ្គត់ផ្គង់អ្វីដែលតម្រូវការរបស់ពួកគេនៅយប់នេះ។ ប្រហែលគេធ្លាប់ផឹកពីអាងទឹកចាស់ ព្រះអម្ចាស់ គឺបានត្រឹមតែពាក់កណ្តាលយប់ នៅកន្លែងណាមួយដែលមនុស្សព្យាយាមត្រួសត្រាយអាងទឹក ដែលជាប់ជាមួយ គោលលទ្ធិចម្លែក បដិសេធព្រះបន្ទូល។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានព្រះជាម្ចាស់ថាយប់ នេះ ពួកគេនឹងចូលទៅកាន់ព្រះអង្គដែលជាប្រភពទឹកជាប្រភពទឹកនៃជីវិត។សូមទទួល យកឱព្រះបិតាអើយ។ ទូលបង្គំថ្វាយពួកគេក្នុងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់យេស៊ូ ។

152 ហើយព្រះអង្គមានបន្ទូលប្រាប់ទូលបង្គំថា “បើអ្នកសូមអ្វីវាយន្តរៈខ្ញុំ នឹង បានសម្រេចប្រទានឱ្យ។” ឥឡូវទូលបង្គំមិនទូលសូមសេចក្តីនេះឡើយព្រះអម្ចាស់ បើទូលបង្គំមិនគិតក៏សូមឱ្យវានឹងបានសម្រេច។ ទូលបង្គំនឹង—ទូលបង្គំនឹងមិន និយាយតាមតែទម្លាប់នោះទេ។ ប៉ុន្តែទូលបង្គំអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ ដោយស្មោះ

ត្រង់។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ ជឿថាព្រះអង្គនឹងសម្រេចតាមសេចក្តីសន្យា។

153 ឥឡូវទូលបង្គំយកគេចេញពីស៊ីវិលទៅទីកន្លែងនោះ។ ទូលបង្គំយកគេចេញពីកន្លែងធ្លាប់ជីក ដែលពួកគេមិនបានស្តាប់ចិត្ត ចំពោះប្រភពទឹកនេះ។ ទូលបង្គំ ទូលសូម ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។

154 ពួកគេជារបស់ព្រះអង្គ ព្រះអម្ចាស់។ សូមឱ្យពួកគេដឹកពីព្រះអង្គ ដែលជាទឹករស់ ចាប្រភពទឹករស់។ ទូលបង្គំទូលសូមនូវព្រះនាមព្រះយេស៊ូ។ អាម៉ែន។ សូមទទួលយក ព្រះអម្ចាស់។

អូ ឈាមវិសេសទ្រង់បានហូរ
លាងឱ្យបានស្អាតបរិបូណ៌
ព្រះទ្រង់មេត្តាអាសូរ
ដោយព្រះឈាមវិសេសព្រះយេស៊ូ។

តើមានអ្វីអាចលាងបាបផង?
មានតែឈាមវិសេសព្រះយេស៊ូ
តើមានអ្វីដោះទុក្ខដូចប៉ង?
មានតែឈាមវិសេសព្រះយេស៊ូ
អូ...

អូ ព្រះយេស៊ូ ប្រោសអ្នកទាំងនេះ ព្រះអម្ចាស់! សូមទទួលយក ឱ្យព្រះអម្ចាស់តាមរយៈព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ដែលព្រះអង្គ...?...ព្រះអង្គជ្រាបទាំងអស់។

គ្មានប្រភពទឹកណាទៀតដែលខ្ញុំស្គាល់
អូមានតែឈាមវិសេសព្រះយេស៊ូ...

155 សូមគិតពីនេះ គ្មានប្រភពទឹកណាទៀតដែលខ្ញុំស្គាល់! ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្វីផ្សេងទៀតក្រៅពីព្រះអង្គ។ ខ្ញុំមិនចង់ស្គាល់អ្វីទៀតឡើយក្រៅពីព្រះអង្គ។ គ្មានអ្វីផ្សេង ក្រៅពីព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូ! អូ!

អូ ឈាមរិសេសទ្រង់បានហូរ
 លាងឱ្យបានស្អាតបរិបូណ៌
 ព្រះទ្រង់មេត្តាអាសូរ
 មានតែឈាមរិសេសព្រះយេស៊ូ។

156 ពេលយើងច្រៀងចម្រៀងនេះម្តងទៀត ចុះចាប់អង្រួនដែរគ្នា។ តើអ្នកស្រឡាញ់ គ្នាទៅវិញទៅមកទេ? តើក្នុងនេះមានអ្នកទាស់នឹងគ្នាទេ? បើបានសូមផ្សះផ្សា ទៅ។ ចូរធ្វើ? កុំចាកចេញទៅទាំងដូច្នោះ។ មើល? បើអ្នកមានអ្វីទាស់នឹងនរណា ម្នាក់ សូម ផ្សះផ្សាទៅ ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ។ នៅឥឡូវនេះជាឱកាសឱ្យអ្នកឆ្លងផុត។ “បងប្អូនប្រុសស្រី ខ្ញុំនិយាយពីអ្នករាល់គ្នា ខ្ញុំគិតថាមានអ្វីមួយ។ ខ្ញុំមិនមានន័យថា ធ្វើដូច្នោះទេ។ សូមអត់ទោសឱ្យខ្ញុំផង។” មើល នោះជារបៀបធ្វើវា។ ចូរយកប្រភព ទឹកក្នុងចំណោមយើង គ្រប់ពេល។ មើល?

គ្មានប្រភពទឹកណាទៀតឡើយ
 មានតែឈាមរិសេសព្រះយេស៊ូ។

អូ ឈាមរិសេសទ្រង់បានហូរ
 លាងឱ្យបានស្អាតបរិបូណ៌
 ព្រះទ្រង់មេត្តាអាសូរ
 ដោយព្រោះឈាមរិសេសព្រះយេស៊ូ។

157 អូតើព្រះអង្គមិនអស្ចារ្យទេឬ? គ្មាន ប្រភពទឹកផ្សេងទៀត! យើងមិនលាយ ពាក់ព័ន្ធនឹងខ្លួនយើងទៅក្នុងនោះឡើយ។ យើងបានញែកចេញ ទុកលោកកិ យនៅពីក្រោយ។ យើងមិនត្រូវការខ្លឹមបារាំងនៅអេស៊ីញ និងអាងទឹកបែកបាក់ ឡើយ។ យើងនៅក្នុងដំណើរជាមួយព្រះអម្ចាស់ ដៃវាយថ្ម អាម៉ែន បរិភោគនំម៉ា ណាពីខាងលើ ហើយផឹកទឹក បរិភោគអាហាររបស់ទេវតា និង ផឹកទឹកចេញពីថ្ម។ អាម៉ែន!

គ្មានប្រភពទឹកណាទៀតដែលខ្ញុំស្គាល់
 អូ មានតែឈាមរិសេសព្រះយេស៊ូ។

ឥឡូវសូមយើងឱនក្បាល

158 សូមអធិស្ឋានព្រះអង្គ នឹងប្រទានពរយ៉ាងបរិបូណ៌ ទៅកាន់យើងម្នាក់ៗ ហើយ ព្រះគុណនិងក្តីមេត្តាព្រះអង្គនឹងចូលមួយពេញមួយសប្តាហ៍បន្ទាប់។ ហើយ បើសិនមានអ្វីកើតឡើង បើនរណាម្នាក់បានអិលទៅក្រៅស្បែកគ្របបាំងឥឡូវ សូមចាំថាវាមានរយៈពេលតែប៉ុន្មានម៉ោងទៀត ដែលយើងសម្រាករហូតយើងបាន ជួបប្រជុំទៀត។ សូមចាំថា “អ្នកដែលនៅរស់និងពួកនៅសល់មិនមែនជារនាំង ដល់អ្នកដែលកំពុងដេកឡើយ ព្រោះជាត្រៃព្រះអម្ចាស់ ជាត្រៃចុងក្រោយ...” ត្រៃទី ប្រាំមួយនឹងបន្លឺឡើង។ ហើយ ត្រៃចុងក្រោយប្រៀបដូចជាត្រៃចុងក្រោយ នឹងជា ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។ “វានឹងបន្លឺ ហើយពួកអ្នកស្លាប់ក្នុងព្រះគ្រិស្តនឹង រស់ឡើងជាដំបូង។” សូមសម្រាករហូតដល់ពេលនោះចុះ។

159 ហើយបើអ្នករងការឈឺចាប់ សូមចងចាំ:

ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូ
 ជាខែល ការពារពីអន្ទាក់
 ហើយពេលការល្អៗព័ទ្ធអ្នកជុំវិញ
 សូមដកដង្ហើមចេញព្រះនាមបរិសុទ្ធក្នុងសេចក្តីអធិស្ឋាន។
 (អារក្ខនឹងរត់ចេញ។)

160 សូមចងចាំ យើងសង្ឃឹមថានឹងជួបអ្នកនៅទៅនេះនៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ។ សូម នាំអ្នកជំងឺនិងអ្នករងទុក្ខមក។ ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក។ អ្នកអធិស្ឋានឱ្យខ្ញុំ ឥឡូវចុះ។ តើអ្នកធ្វើចឹងទេ? និយាយ “អាម៉ែន”។ [សន្និបាតនិយាយ “អាម៉ែន”។—Ed។] ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក ដែលព្រះអង្គនឹងប្រទានពរអ្នក។

...ព្រះនាមក្នុងការអធិស្ឋាន។
 នាមរិសេស នាមប្រសើរ អូ ពិរោះ!
 ទីសង្ឃឹមផែនដី ក្តីអំណរស្ថានសួគ៌
 នាមរិសេស អូ ពិរោះ!
 ទីសង្ឃឹមផែនដី ក្តីអំណរស្ថានសួគ៌
 ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូ ឱនចុះ
 ក្រាបថ្វាយបង្គំព្រះបាទា
 ស្តេចលើស្តេចនៅស្ថានសួគ៌យើងបំពាក់ម្តុដទ្រង់
 ពេលដំណើររបស់យើងបានបញ្ចប់។

នាមវិសេស អូ នាមពិរោះ (តើវាមិនពិរោះ និង វិសេសទេ?)
 ទីសង្ឃឹមផែនដី ក្តីអំណរស្ថានសួគ៌
 នាមវិសេស អូ នាមប្រសើរ អូពិរោះណាស់!
 ទីសង្ឃឹមផែនដី ក្តីអំណរស្ថានសួគ៌

161 វាជាការពិបាក ដែលចាកចេញពីអ្នក។ ទោះបីខ្ញុំដឹងថាអ្នកបានបញ្ជូនហើយក៏
 ដោយ តែវាដូចជាអ្វី...ចូរ ឱ្យមួយឃ្លាមក តើអ្នកច្រៀងបានទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយ
 “អាម៉ែន។”—Ed.] តើអ្នកច្រៀងបានទេ? សូមប្រទានពរដល់ចំណងដែលចង
 ប្អូនស្រី។ មានប៉ុន្មាននាក់ចេះបទនេះ? យើងធ្លាប់ច្រៀងបទនេះកាលពីឆ្នាំទៅ។

162 ហើយខ្ញុំកំពុងគិតនៅយប់នេះ: “មានដៃពីរក្នុងចំណោមដៃរាប់នៅខាងឆ្វេង”
 ពេលយើងចាប់ផ្តើមច្រៀងចម្រៀងនោះជុំវិញរោងខ្សែចោលហើយថ្នក់ដៃគ្នាទៅ វិញ
 ទៅមក។ មានពរហើយចំណងដែលចង។ ខ្ញុំកប់ពួកគេច្រើននាក់ នៅទីកប់ខ្មោច។
 ខ្ញុំឃើញពួកគេមានម្តងនោះ: ក្នុងនិមិត្តពេលខ្ញុំមើលលើសពីស្បែក។ ពួកគេនៅទី
 នោះ។

សូមឱនក្បាលក្នុងកាលដែលយើងកំពុងច្រៀង។

មានពរហើយដែលចង
 ចិត្តរបស់យើងនៅសេចក្តីស្រឡាញ់គ្រីស្ទាន
 ការប្រកបគ្នា...
 ដូចជាខាងលើ។
 ពេលយើង...

ឥឡូវសូមឈោងចាប់ដៃមនុស្សម្នាក់។
 ...ញែកចេញជាចំណែក

ឥឡូវ ឱនក្បាលរបស់អ្នក
 វាផ្តល់ឱ្យយើងឈឺចាប់
 ប៉ុន្តែយើងនៅតែចងចិត្តគ្នា
 ហើយសង្ឃឹមថាជួបជាថ្មី។

163 ជាមួយក្បាលកំពុងឱនស្រាប់។ សូមប្រគល់កម្មវិធីទៅកាន់លោកគ្រូគង្វាល
 វិញ ហើយសូមរំសាយ...



អាងទឹកដែលបែក KHM64-0726E

(Broken Cisterns)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយនៅល្ងាច ថ្ងៃអាទិត្យ ថ្ងៃទី 26 តុលា 1964 នៅ រោងឧបោសថប្រាណហាំ in Jeffersonville, Indiana, U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែ អាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបកប្រែជាភាសាខ្មែរ នេះ គឺត្រូវ បោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2020 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org